
P r o t o k 6 l  nr I / 2 0 1 8  
z obrad I sesj l  Rady Mlejskie j  w Ktodzku, 

k t6 ra  odbyta sle w dnlu 2 2  l istopada 2018r. - I u g i t  
oraz  w dnlu 2 7  l lstopada 2018 r. - I1 czpdt 
w sai l  Rajc6w Urzedu M l a s b  w Klodzku 

Sesja rozpoueta sie o godz. 10:OO 
Lista obecnoici radnych na sesji stanowi zakcmlk nr 1 do protokotu. 

Obrady prowadzita radna Seniorka Pani Zdzistawa Gbrska. 

Odip lewanla  Hymny  P a h s t w o w e ~ o .  

Wszyscy zebrani powstali, oddpiewujqc hymn paftstwowy. 

Radna Seniorka Panl  Zdzislawa G6rska poinformowata uczestnikow sesji Rady Miejskiej, 
it obrady sqtransmltowane I utrwalane za pomocq urzqdzeh rejestwjqcych obraz i diwiek. Realizujqc 
obowiqzek informacyjny zgodnie z artykutem 13 ustgp 1 i ustep 2 og61nego rozporzqdzenia o ochronie 
danych osobowych z dnia 27 kwietnia 2016 r. inforrnuje, i e  Administratorem Paristwa danych 
osobowych jest Burmlstrz Miasta Ktodzka. Pozostate punkty Kiauzuli Informacyjnej s q  wywieszone 
na drzwiach wejdciowych do sali obrad. 

1. Otwarcle I sesjl Rady Mlajsklej. 

Radna Seniorka Panl Zdzislawa G6rska otworzyta obrady I sesji Rady Miejskiej w Ktodzku 
mbwiqc ssbwa: ,Otwieram I sesje Rady Miejskiej w Klodzku". 

Podziekowata za powierzenie je j  tak zaszczytnej funkcji i zapewnita, i e  doloty starari, aby 
obrady I sesji pneblegaty sprawnle i zgodnie z prawem. 

Powitala serdeunie radnych Rady Miejskiej w Ktodzku, Burmistrza Miasta Ktodzka Pana 
Michata Piszko, Zastepce Burmistrza Pana Wleslawa Traua, Paniq Sekretarz Gminy Miejskiej Ktodzko 
oraz wszystkich Mieszkahc6w przybytych na I sesje Rady Miejskiej w Ktodzku. 

2. W r p u a n l e  p n e z  Pnawodnlczqcq Mlejskle j  Komls j l  Wyborczej  n o w 0  wybranym radnym 
za4w iadae t i  o wybone. 
Radna Seniorka Panl Zdz lshwa G 6 n k a  poprosita Przewodniaqcq Miejskiej Komisji Wyboruej 
w Ktodzku Paniq DOr0tp Krq t lew la -Sk robo t  o przedstawienie informacji o przebiegu i wynikach 
wyborbw przeprowadzonych w dniu 21 paidz~ernika 2018 r. oraz poprosita o wreczenle radnym 
zalwiadueh o wyborze. 

Gtos zabrala Pnewodniczqca Miejskiej Komisji Wyboruej w Klodzku Pani Dorota 
Krqi lewlcz-Skmbot: 

,,Bardzo dziekujp za udzielenie glosu I na wstepie pozwoiicie Paftstwo na mat4 rzecz, kt6ra 
nie dotyczy te j  informacji, rnianowicie z tego miejsca i w tym mornencie chciatabym jako 
Przewodniaqca Miejskiej Komisji Wyboruej bardzo serdeunie podzigkowak wszystkim ulonkom 
Miejskiej Komisjl Wybomej za ofiarnq i bardzo odpowiedzialnq prate. Za to, t e  mimo it byliimy 
wyznaaeni przez rbtne komitety wyborcze dwietnie ze sob$ wsp6lpracowaliimy. Dzigkuje wszystkim 
za dyspozycyjnoit, za zrozumienie I za fantastyczne dzialanie dla wsp6inoty celbw. Chcialabym tutaj 
wymienik: dzipkujp bardzo Panu Mariuszowi Kudowi Zastepcy Przewodniuqcego i cztonkom Komisji: 
Pani Matgosi lelin, Pani Marioli Kowalskiej, Pani ladwidze Pierzchale, Panu lanowi lakubuakowl, Panu 
Bogustawowi Rochewiaowi, Panu Antoniemu Ziemiriskiemu i Panu Krzysztofowl Popielowi, ktbry 
dzisiai bedzie ~ o m a o a l  mi wreuaC Paristwtl zadwiaduenia I iest obok. Serdeunie im dziekuie. I i u i  . - -  
~rzeciocize db m&itum. ~ i o s z e  Pahstwa ~ ro tok6 t  z wvnikbw wvbomw do Rady ~ i e j s k l e j  
w Ktodzku sporzqdzony dnia 22 paidziernika 2018 roku przezMiejskq ~ ' o m i s j ~  Wyborua w ~ b d z k u ;  
Dla wybom Rady Miejskiej w Ktodzku utworzono cztery okregi wyborcze, w ktbrych tqcznie wybierano 
2 1  radnych. Komlsja potwierdza, it otrzymata protokoty glosowania od dziewietnastu Obwodowych 
Komisii Wvboruvch do soraw ustalenia wvnikbw otosowania. Na 00d~tawie tvch orotokot6w Komisia . . 
ustaliti nastepujice dane zbiorcze z g+osowania: - 

b Liczba wyborc6w uprawnionych do gtosowania umieszuonych w spisie z uwzglgdnieniem 
dodatkowych formularzy w chwili zakohczenia gtosowania 2 1  913 osbb w tym umieszczonych 
w ueQi  A a y l i  obywatele polscy: 21 910 osbb, w tym umleszuonych w u g i c i  B spisu wyborcbw 



obywatele ~ n i i  Europejsklej nle bpdqcy obywatelami polskimt: 3 osoby. Liczba wyborcbw, kt6rym 
wvdano karh/ do glosowania: 11 334. Obywatele polscy: 11 331, obywateie Unii Europejskiej: 
3 osoby. Liczba wyborc6w glosujqcych przez petnomocnika: 30 os6b. Liczba wyborc6w, kt6rym 
wyslano pakiety wyborue: 3 osoby. Liczba otrzymanych kopert zwrotnych w glosowaniu 
korespondencyjnym: trzy. Pozostale pozycje sq zerowe. L iuba kopert na karty do glosowania 
W glosowaniu korespondencyjnym wrzuconych do urny: trzy. L iuba kart wyjetych z urny: 11 339 
w tym z kopert na karty do glosowania w gtosowaniu korespondencyjnym: trzy. L iuba kart 
nlewainych, u y l i  innych n i t  urzedowo ustalone, lub nieopatrzonych pleueciq Obwodowej Komisji 
Wyboruej do spraw przeprowadzenia glosowania: dwie. U a b a  kart wainych: 11 337. Liuba glos6w 
niewainych z kart watnych: 458, w tym z powodu postawienia znaku X obok nazwiska dw6ch tub 
wlekszej liczby kandydat6w z r6inych list: 207, w tym z powodu nie postawienia znaku x obok 
nazwiska iadnego kandydata: 251, w tym z powodu postawienia znaku X wylqcznie obok nazwiska 
kandydata na Iiicie, kt6rej rejestracja zostata uniewainiona: zero, bo takiego przypadku nie bylo. 
Komisja sporzqdztta zestawienia wynlkbw glosowania w okregach i ustalila, i e :  i iuba gbs6w wainych 
oddanych og6tem na wszystkie listy kandydat6w we wszystklch okregach wyborczych wynosi: 10 879 
gtos6w. L iuba glos6w watnych oddanych w wyborach do Rady stanowiaca co najmniej 5% 
wszystkich gtos6w watnych z punktu 10, kt6rej uzyskanie stanowl warunek udzialu list w podziale 
mandat6w: 544. W a ~ n e k  wskazany w punkcie 11 spetnity i w zwiazku z t y m  prawo do uuestniczenia 
w podzlale mandat6w uzyskaty listy nastppujilcych komitet6w wyborczych: 
Llsta n r  5 KKW SLD Lewlca Razem - 987 gloshw. 
LlSta nr 14 KWW Michala Piszko ,,Lubie Klodzko" - 5 502 gtosy. 
Lista nr 15 KWW Boguslawa Szpytmy - 1 512 glos6w. 
Lista n r  16 KWW Ktodzko Plus - 1084 gtosy. 
Lista n r  18 KWW Tomasza Karolczaka - 866 glosow. 
Wobec nie spelnienia warunku wskazanego w punkcie 11 prawa do uczestniczenia w podziale 
mandat6w nie uzyskaly listy nastepujqcych komitet6w wyborczych: 
Ltsta n r  8 KWW Kukiz '15 - 513 gtos6w. 
Lista nr 7 KWW Henryka Urbanowskiego - 415 gtos6w. 
Komisja na podstawie zestawieri wynik6w glosowania w okregach i uwzgledniajqc iiczby gtos6w 
watnych w okregach wyboruych oraz gtos6w wainych oddanych na poszczeg6lne listy kandydat6w 
i kandydat6w z tych list ustalila wyniki wybor6w w okregach. 
Okrqg w y b o r u y  nr 1 obejmujqcy szeSt mandatbw. Wybory odbyty sig, glosowanie 
przeprowadzono. Komisja stwierdza, i e  w okregu wyborczyrn mandaty przypadajq nastePujzlcYm 
Iistom, kt6re uzyskaty najwieksze ilorazy wyborcze: u t e r y  mandaty na liste n r  14, jeden mandat na 
liste n r  15, jeden mandat dla listy nr 16. Wobec tego radnymi zostali wybrani: 
Kwas Adam Kazimierz z listy n r  14 KWW Michala Piszko ,,Lubig Ktodzko" 
Najda Pawel Andrzej z listy nr 14 KWW Aichata Piszko ,,Lubiq Klodzko" 
Kucharek Zbigniew z listy n r  14 KWW Michala Piszko ,,Lubig Klodzko" 
Piszko Michal I a n  z listy nr 14 KWW Michata Piszko ,,Lubip Klodzko" 
Mqka Krzysztof z iisty n r  15 KWW Boguslawa Szpytmy 
Kowalski Adam z listy nr 16 KWW Ktodzko Plus 

W tym miejscu muszg przerwat czytanie protokolu, poniewai w zwiqzku z faktem, t e  Pan 
Michal Piszko zostat r6wniet wybrany przez wyborc6w na Burmistrza Miasta Klodzka - 
Postanowieniem Komisarza Wyborczego mandat radnego zostat mu wygaszony i takim samym 
Postanowieniem zostata dobrana z listy kandydat6w z listy nr 14 KWW Michala Piszko ,,Lubie Klodzko" 
na miejsce Pana Michala Piszko - Pani Aneta Losiewia, kt6ra jako jedyna dzisiaj od nas nie otrzyma 
zakwiadczenia o wyborze na radna poniewai jui dostala takle Postanowienie Komisarza 
Wyborczego. To tylko w woli wyjainienia w t ym punkcie. Przechodzg do nastepnego okregu. 
Okrpg wyborwy nr 2 obejmujqcy piget mandat6w. Wybory odbyty sie, glosowanie przeprowadzono. 
Komisja stwierdza, t e  w okregu wyborczyrn mandaty przypadajq nastepujqcym listom, kt6re 
uzyskaty najwieksze ilorazy wyborue: cztery rnandaty dla listy nr 14, jeden mandat dla llsty n r  15. 
Radnymi zostali wybranl: 
Duda Zdzistaw z listy n r  14 KWW Michala Piszko ,,Lubie Ktodzko" 
Karolczak Anna Maria z listy n r  14 KWW Michata Piszko ,,Lubie Ktodzko" 
Krombach Mleuyslaw z listy n r  14 KWW Michala Piszko ,,Lubig Ktodzko" 
G6rska Zdzistawa Teresa z listy nr 14 KWW Michata Piszko ,,Lubig Klodzko" 
Bartczak Stanistaw Adam z listy nr 15 KWW Bogustawa Szpytmy. 
Okrqg wyborcry nr 3 obejmujqcy pig6 mandat6w. Wybory odbyly sig, gtosowanie przepmwadzono. 
Komisja stwierdza, t e  w okregu wyboruym mandaty przypadajq nastepujqcym iistom, ktbre 
uzyskaty najwieksze ilorazy wyborue: u t e r y  mandaty dla listy nr 14, jeden mandat dla listy nr 15. 
Radnyrni zostali wybrani: 
budwin Teresa Joanna z listy n r  14 KWW Michala Piszko ,,Lubip Ktodzko" 
Slak Damian Jerzy z listy n r  14 KWW Michata Piszko ,,Lubie Klodzko" 
Bryla Piotr z iisty nr 14 KWW Michala Piszko ,,Lubie Ktodzko" 



Jarosz Armin Piotr z listy nr 14 KWW Michata Piszko ,,Lubie Ktodzko" 
Szpytma Bogustaw Krzysztof z llsty nr 15 KWW Bogustawa Szpytrny. 
OkrqO wyborczy nr  4 obejrnujqcy pie6 rnandat6w. Wybory odbyty sic, gtosowanie przeprowadzono. 
Komisja stwlerdza, t e  w okregu wyborczym mandaty przypadajq nastqpujqcym llstom, kt6re 
uzyskaiy najwikkSze llorazy wyborcze: cztery mandaty dla listy nr 14, jeden mandat dla listy nr 15. 
Radnymi zostali wybrani: 
Nowak Zblgniew Marian z listy nr 14 KW,W Michata Plszko ,,Lubie Ktodzko" 
Kublcki Jacek Stawomir z listy nr 14 KWW Michata Piszko ,,Lublq Ktodzko" 
Sobuyk Iwona z llsty nr 14 KWW Michata Piszko ,,Luble Ktodzko" 
Zytyhska Eltbieta z listy nr 14 KWW Michata Piszko ,,Lubip Ktodzko" 
Kobak Jolanta Maria z iisty nr 15 KWW Bogustawa Szpytmy. 

Nie byto adnotacji 0 wniesieniu uwag pnez mqt6w zaufanla. Brak bylo met6w zaufanla w Miejskiej 
Komisjl Wyboruej. W zwiqzku z tym nie byto r6wniei uwag wnoszonych przez utonk6w Komlsji, 
wiec jest wpisane - brak uwag. Nasqpujq podpisy cztonk6w Komisji Wyborczej, kt6rych wymienilam 
na pouqtku, dziekujqc im serdeunie za prace. Przy okazji, ponlewat aytarn ten protok6l jeszue 
zapomniatam, teby podziekowak pracownikom Urzedu Mlasta, kt6rzy wspomagaii nas swojq wiedzq 
i motliwokiami: Pani Basi Gargasz bardzo serdeanie dziekuje, Pan~i Kazimierzowi Wlbrce I wlelu 
innym pracownikom m.in. Panu Andrzejowi Poko~ewskiemu, kt6ry sprawdzat nam rejestry wyborc6w. 
I teraz prosze Pahstwa mzumlem. te  nasteDuie uroczvsta chwiia mianowicie wreuenle zahwiadaeh - --.- ~~~ ~ 

0 wyboirze na radnego bqdi radnq Rady ~ i e j i k i e j  w ~todzku. Przy tej okazfi chiatam w lmieniu nie 
Wlko Komisji, ale chyba I wszystkich wyborc6w ztoiy6 Pahstwu serdeane gratulacje i jednoczefnie 
tyuenia abyicie Pahstwo jak najlepiej wypelnlaii tq spotecznq funkcjp jakq jest mandat radnego. 
Cztery lata temu mbwltarn za Senekq rntodszym, t e  ,,Czego nie zabrania prawo, zabrania wstyd". 
To ciwie jest aktualne zwtaszcza w zwiqzku z tym co sie dzieje w naszym kraju na wszystklch 
szueblach wtadzy, ale chclalam Pahstwu r6wniet zyczyk takiej cherchillowskiej odwagi w dqteniu do 
celu, cherchillowsklej bo to On jest autorem tego stawnego powiedzenia, kt6re powlnno przyiwiecak 
wszystkim, kt6rzy sprawujq wladzg: ,,Sukces nlgdy nie jest ostateczny, poratka nlgdy nie jest totalna, 
l i u y  sie tylko odwaga". I tej odwagi bezkompromisowej, determinacji w dqzeniu do ceiu, kt6ry chyba 
nam wszystkim jest bardzo bliski, czyli dobra naszego Miasta i dobra wszystkich naszych 
Mieszkahc6w. Tego Pahstwu serdeunie zyue i tyczq rdwniez, tebyfcie Pahstwo w zgodzie, 
pomzumlenlu wsp6lpracowall ze sobq jak najleplej na rzeu dobra naszych Mieszkahc6w". 

Wreuono zaiwiadaenia o wyborze na radnego Rady Miejskiej w Ktodzku. 

Radna Seniorka Panl Zdzlabwa G6rska podziqkowata Przewodniuqcej za przedstawienie 
lnformacji. 

3. Wrpcsanle przez Przewodnluqcq Miajsklej Komlsjl Wyborczej now0 wybranemu 
burmlstrzowi za lwladaenla o wyborze. 
Radna Seniorka Panl Zddshwa  G6rska poprosita Przewodniaqq Miejskiej Komlsji Wyboraej 
w Ktodzku Panlq Dorotq Krptlawia-Skrobot o przedstawienie informacji o przebiegu i wynikach 
wybor6w przeprowadzonych w dniu 21 paidziernika 2018 r. na burmlstrza miasta oraz o wreczenle 
burmlstrzowi zaiwiaduenla o wyborze. 

Gtos zabrata Przewodniczqca Miejskiej Komisji Wyborczej w Ktodzku Pani Dorota 
Kr~ i lewiu-Skrobot :  

,,Pmtok6t wynik6w gtosowanla I wynik6w wybor6w Burmistrza Mlasta Ktodzka sporzqdzony 
dnia 22 paidziernika 2018 roku przez Miejskq Komisjq Wyboruq w Ktodzku. Komisja potwierdza, it 
otrzymata protokdy z gtosowania od 19 Obwodowych Komlsji Wyboraych do spraw ustaienia 
wynlk6w gtosowania i na podstawie tych protokot6w ustalita nastepujqce wyniki glosowania. 

Lluba wyborc6w uprawnionych do gtosowania: 21 913 os6b w tym umieszczonych w czqici A 
obywateie polscy: 21 910 os6b, w tym obywatele Unii Europejskiej nie bedqcy obywatelaml polskimi: 
trzy osoby. Liczba wyborc6w, kt6rym wydano karty do gtosowania: 11 334. Obywatele polscy: 
11 331, obywatele Unil Europejskiej: thy. Liczba wyborc6w gtosujqcych przez petnomocnlka: 31 
os6b. Liaba wyborcbw, kt6rym wystano pakiety wyborae: trzy. Otrzymanych kopert zwrotnych 
w gtosowaniu korespondencyjnym: trzy. Liczba kopert na karty do gtosowanla w gtosowaniu 
korespondencyjnym wrruconych do urny: trzy. Liczba kart wyjetych z urny: 11 333 w tym iiuba kart 
wyjetych z kopert na karty do gtosowania w gtosowaniu korespondencyjnym: dwie. Liuba kart 
niewatnych innych nl t  urzedowo ustalone lub nieopatrzonych pleugciq Obwodowej Komlsjl 
Wyboruej do spraw przeprowadzenla gtosowanla: zero. Liaba kart watnych: 11 333. Liuba glos6w 



niewatnych z kart watnych: 118, w tym z powodu postawienia znaku X obok nazwiska dw6ch lub 
wigkszej liczby kandydatdw: 44, w tyrn z powodu nie postawlenla znaku X obok nazwiska tadnego 
kandydata: 74, w tyrn z powodu postawienia znaku X wytqcznie obok nazwiska skrekionego 
kandydata: zero. U a b a  gtos6w watnych oddanych tqcznie na wszystkich kandydat6w z kart 
watnych: 11 215. Na poszczeg6lnych kandydat6w na burrnistrza oddano nastgpujqce liczby gtos6w 
watnvch: ~ - , 
Tornasz Karoiczak zgtoszony przez KWW Tornasza Karoiczaka - 702 gtosy. 
lerzy Kowalczyk zgtoszony przez KWW Kukiz'l5 - 230 gtos6w. 
Dariusz Stanistaw Mikosa zgloszony przez KWW Ktodzko Plus - 683 gtosy. 
Michat I a n  Piszko zgtoszony przez KWW Michata Piszko ,,Lubie Ktodzko" - 7 577 gtos6w. 
Bogustaw Krzysztof Szpytrna zgtoszony przez KWW Bogustawa Szpytmy - 1 671 gtosbw. 
Henryk Czestaw Urbanowski zgtoszony przez KWW Henryka Urbanowskiego - 352 glosy. 
Razem 11 215 gtos6w. Komisja stwierdzita, t e  iiczba gtos6w stanowiqm wlecej n i t  potowg gtos6w 
watnych wymaganych dla wyboru burmistma wynosi 5 608. Wyrnaganq l l ube  glos6w uzyskat i na 
Burmistrza zostat wybrany Michat Ian  Piszko zgtoszony przez KWW Wchata Piszko ,,Lubig Ktodzko". 
Nie byto rnet6w zaufania I brak jakichkolwiek uwag. IednoaeSnle rnuue dodat, t e  wybory w Ktodzku 
odbyly sig catkowicle spokojnie, nie byto tadnych zaktbceh, nie byto interwencji, wigc motna 
powiedziet, t e  wszystko odbyto sip w rnajestacie prawa I zgodnie z prawern. JednoczeSnie pragnp 
z tego rniejsca podziekowat wyborcom w lrnieniu atonkow Miejsklej Komisji Wyboruej, t e  
oszczgdzili narn I1 tury i rnogll6rny spokojnie skonczyt j u t  swojq pracg zaraz po 2 1  paidziernika. 
W zwiqzku z tyrn przypada mi  zaszczyt wrgczenia ponownie zaSwiaduenia o wyborze na Burmistrza 
sprawujqcernu ten urzqd przez ostatnie u t e r y  lata Panu Michalowi Piszko i chce przy te j  okazji znowu 
posluzyt sip cytatern jednego z wielkich ludzi. Abraham Lincoln powiedziat: ,Jeieii chcesz poznaf 
prawdziwy charakteralowieka - daj  mu wladze". Wyborcy dall Panu Michatowi wtadzg przez ostatnie 
cztery lata, widat poznall prawdziwy charakter, bo dali mu nastgpne pi& iat znowu w t a d z ~ w  Ktodzku. 
Serdecznie gratulujg". 

Przewodnlczqca Miejskiej Kornisji Wyboraej w Ktodzku Pani Dorota Krqtlewia-Skrobot wreczyla 
Panu Michatowi Piszko zaSwladczenie o wyborze na Burrnistrza Mlasta Ktodzka. 

Radna Seniorka Pani Zdziatawa G6rska podzigkowata Przewodniaqcej za przedstawienie 
informa ji. 

4. giubowanie radnych. 

Przystqpiono do ceremonil ztotenia Slubowania przez now0 wybranych radnych. 

Radna Seniorka Pan1 Zdzlstawa G6rska poprosita najrntodszego wiekiern radnego Pana Pawta 
Najdp o odczytywanle z listy kolejno z irnienla i nazwiska radnych Rady Miejskiej w Ktodzku, 
a nastgpnie katdego wyaytanego radnego poprosita o powstanie i potwierdzenie woli ztotenia 
Blubowania stowern ,,61ubujQn. Po stowie ,,8iubujp" katdy z Panstwa radnych mo ie  dodatkowo 
wypowiedzlet formutg: ,,Tak mi dopom6i 869". 

Radna Seniorka Pani Zdzidawa G6raka odczytata rotg Slubowania: 
,,Wlerny Konstytudl I prawu Rzeclypospolitej Polsklej, 4lubujq uroay$cle obowlqzkl 
radnego sprawowaE godnle, rzetelnie I uaclwle, majqc na wzgl~dzle dobro mojej gmlny 
1 je j  mleszka~icbw". 

Stanlataw Bartczak - Llubujp, tak mi dopom6i 869. 
Piotr Bryta - $lubujp, tak mi dopom6i 869. 
Zdzlstaw Duda - Olubujp, tak mi dopom6i 869. 
Zdzlstawa G6rska - Olubujq, tak mi dopom6t B6g. 
Armin Jarosz - $lub~jg, tak mi dopom6i 869. 
Anna Karoluak - ~ I u ~ u ~ Q ,  tak mi dopom6f 869. 
Jolanta Kobak - Olubujp, tak ml dopom6t 869. 
Adam Kowalskl - $lubujg, tak mi dopom6i 868. 
Mlaayataw Krombach - Slubujq. 
Jacek Kubicki - ilubujp, tak mi dopom6t 869. 
Zblgnlew Kuchamk - blubujp, tak mi dopom6t B6g. 
Adam Kwaa - 6l~bujp. 
Teresa Ludwln - Ilubujp, tak mi dopom6t 869. 
Aneta Loslewlu - Llubujp. 



Krzysztof Mqka - Olubujq, tak mi d o p o m 6 t  869. 
Zbigniew N o w a k  - flubujp, t a k  mi d o p o m 6 t  860. 
I w o n a  Sobczyk - Olubujp, t a k  mi d o p o m 6 t  B6g. 
Boguslaw Szpytma - Olubuje, t a k  mi d o p o m 6 i  869. 
Damlan Slak - ilubujp, tak mi d o p o m 6 t  869. 
E l tb ie ta  t y t y l i s k a  - flubujg, tak mi doporn62 869. 
P a w d  Najda - Olubuj~, tak mi doporn62 B6g. 

Radna Seniorka Pani  Zdz idawa G6rska podzipkowata za ztotenie Slubowania, ztotyta radnym 
gratuiacje po u y m  stwierdzila, t e  radni, kt6rzy ztozyli dlubowanie, objpli mandat radnego Gminy 
Miejskiej Ktodzko. 

5. Stwierdzenie w a t n o i c l  sesji. 

Po zloteniu Slubowania przez radnych radna Seniorka stwierdzita, t e  w sesji Rady uczestniczy 
21 radnych na 2 1  ustawowego skladu rady, w zwiqzku z a y m  stwierdzita prawomocnoSt obrad. 

Nastepnle Radna Seniorka Panl  Zdz idawa G6rska zgodnie z g 64 ust. 3 pkt 3 Statutu Gminy 
Miejskiej Ktodzko zapmponowata zmianp porzqdku obrad: 

Punkt 6. Wybbr Przewodniuqcego Rady Miejskiej w Ktodzku. 
Punkt 7. Wybbr Wiceprzewodniuwych Rady Miejskiej w Ktodzku. 
Punkt 8. Ztotenie diubowania przez Burmistrza Miasta Ktodzka. 
Punkt 9. Sprawy r6tne. 
Punkt 10. Zakoliczenie obrad I sesji Rady Miejskiej w Ktodzku. 

Radna Seniorka zadata pytanie: Czy sq inne propozycje? 

Radny Pan Boguslaw Szpytma stwierdzit, t e  w materiatach na sesjp nie byto porzqdku obrad. 

Radna Seniorka Panl  Zdzlslawa G6rska poinformowata, t e  porzqdek obrad by1 ustalony 
w Postanowieniu wydanym przez Komisarza Wyborczego i zostat zamieszczony na stronie Biuietynu 
Informacji Publianej. 

Radny Pan B o g u s b w  Szpytma stwierdzit, ze takiego porzqdku nie otrzymat i poprosit o chwilp 
czasu na zapoznanie sig z jego trelciq. 

W zwiqzku z zaistniatq sytuacjq Radna Seniorka Pani Zdzistawa G6rska odaytata porzqdek obrad, 
kt6ry zostat ustalony w Postanowieniu Komisarza Wyborczego: 

1. Otwarcie przez Radnego Seniora I sesji Rady Miejskiej w Klodzku. 
2. Wreczenie przez Przewodniczqcq Miejskiej Komisji Wyborczej now0 wybranym radnym 
zakwiadczeti o wyborze. 
3. Wreaenie przez Przewodniczqcq Miejskiej Komisji Wyboruej now0 wybranemu burmistrzowi 
zalwiadaenia o wyborze. 
4. Ztotenie diubowania przez radnych Rady Miejskiej w Klodzku. 
5. Stwierdzenie prawomocnofci obrad (quorum) 
6. Wyb6r Przewodniugego Rady Miejskiej w Ktodzku, ewentualnie.wyb6r Wiceprzewodniuq~ch 
Rady Miejskiej w Ktodzku. 
7. Ztotenie Siubowania przez Burmistrza Miasta Ktodzka. 
8. Zakohczenle obrad I sesji Rady Miejskiej w Klodzku. 

Radna Seniorka Pani Zdzlslawa G6rska poinformowala, it propozycja zmiany porzqdku obrad 
dotyczy rozdzieienla zapisbw w punkcie 6 w ten sposbb, t e  punkt 6 bedzie brzmiat: Wybbr 
Przewodniczqcego Rady Miejskiej w Klodzku, natomiast punkt 7 bedzie brzmiat: Wybbr 
Wiceprzewodniczqcych Rady Miejskiej w Ktodzku. 

Radny Pan Boguslaw Szpytma zwr6cit uwage, ze w porzqdku obrad nie ma punktu - sprawy r6tne. 
Radna Seniorka Pani Zdz idawa G6rska poinformowata, t e  w propozycji zmian do porzqdku obrad 
dodaje sia punkt 9. Sprawy r6zne. Zakonczenie I sesji nastqpi w punkcie 10, kt6ry zostat wczetniej 
odczhany. 
Radny Pan Boguslaw Szpytma: Punkt.10 wynika z tego, i e  rozdzieiilihmy punkt 6 na dwa punkty? 
Rozumiem. Dzipkujp. 



Wiecej uwag nie stwierdzono. 

Radna Seniorka Panl Zdzlslawa G6mka poddata pod gtosowanie zaproponowane zmiany porzedku 
obrad I sesji Rady Miejskiej w Ktodzku. 

Gtosowanie: za - 21, pneciw - 0, wstrzymato sic - 0. 
Imienny wykaz gtosowania radnych stanowi z&qunlk nr 2 do protokotu. 
Zmlany do porzqdku obrad zostaly pnyjpte. 

6. Wyb6r Przewodnluqcego Rady Mlajsklej w Klodzku. 

Radna Seniorka Panl Zdzlstawa G6rska przystilpita do procedury wyboru Przewodniaqcego Rady. 
Zaproponowata trzyosobowy sktad konisji skrutacyjnej, a nastepnie poprosita o zgtaszanie 
kandydatur na cztonk6w komisji skrutacyjnej. 

Innych propozycji nie stwierdzono. 

Radny Pan Damlan glak zgtosit kandydature radnego Pana Armlna Jarosza. Radny wyrazit zgode 
na kandydowanie. 
Radny Pan Boguslaw Szpytma zgtosit kandydature radnego Pana Stanldawa Bartwaka. Radny 
wyrazit zgode na kandydowanie. 
Radny Pan Damlan 6lak zgtosit kandydature radnego Pana Pawla Najdq. Radny wyrazit zgode na 
kandydowanie. 

Wiecej kandydat6w nie zgtoszono. 

W zwiqzku z tym te  zgloszono trzy kandydatury radna Seniorka Panl Ulzlshwa G6mka poddata 
pod gtosowanie biokiem przyjecie sktadu komisji skrutacyjnej w osobach: radny Pan Armin larosz, 
radny Pan Stanistaw Bartczak, radny Pan Pawet Najda. 

Glosowanie: za - 21, przeciw - 0, wstrzymalo sie - 0. 
Imlenny wykaz gtosowania radnych stanowi zalgcznik nr 3 do protokdu. 
Komlsja skrutacyjna zostala powdana. 

Radna Senlorka oglosila 5 minutowq przerwg w celu ukonstytuowania slg komisji skrutacyjnej. 

Prrewa: od godz. 10:45 do godz. 10:50. 

Po pnerwie podano sktad ukonstytuowanej Komisji Skrutacyjnej: 

Pan Armln Jarosz - pnewodniuzlcy komlsji 
Pan Stanistaw Bartczak - cztonek komisjl 
Pan Pawel Najda - cdonek komisji 

Radna Seniorka Panl Zdzlslawa G6rska poproslta o zgtauanie kandydatur na Przewodniaacego 
Rady Miejskiej w Ktodzku. 

W irnieniu Kiubu Radnych ,Lubie Ktodzko" radny Pan Damlan 6lak - zglosit kandydature radnej 
Panl Eliblety tytyhsklej. Radna wyrazila zgodg na kandydowanie. , 

Radny Pan Stanislaw Bartczak - zgtosil kandydature radnej Pani Zdzistawy G6rtklej, z uwagi 
na doiwiadaenie samorzqdowe. Radna nie wyrazita zgode na kandydowanie. 

Wiecej kandydat6w nie zgtoszono. Radna Seniorka zamkngta iiste kandydat6w na Przewodniuqcego 
Rady Miejskiej w Klodzku i poprosita kandydatke Paniq Elibietg tytyliskq o zaprezentowanie swojej 
osoby. 

Glos zabrata radna Panl Elibleta tytyirska: Szanowni Palistwo radni, przede wszystkim bardzo 
serdecznie dzigkuje za zaufanie i za to, i e  Palistwo zgtosiii mojq kandydature. Chciatabym Palistwu 
bardzo syntetyanie powiedziet o sobie, bowiem nie iubie sig chwaiit swojq osobq, ale mykip, te 
mogg Pahstwu powledzlet kim jestem. Z wyksztalcenla - prawniklem. Mam doiwiaduenle 
samonqdowe, bowiem pracowatam w Powiecie Ktodzkim. Przez szegt iat petnitam funkcje rzecznika 
prasowego przy trzech Starostach, bo tak sie utoiyto, ze jednq kadencje, a p6iniej kawatek drugiej 
I koiejno trzeciej. Szanowni Palistwo radni mam tet dogwiadczenie jako menadter, bowlem bylam 



dyrektorem kompieksu handlowego Galeria Twierdza Ktodzko, wiec nie obce sq mi wszystkiego 
rodzaju mechanizmy zarzqdzania i podejmowania strategicznych decyzji. W tej chwili awarty rok 
petnig funkcjg Prezesa Przedsigbiorstwa Komunikacji Samochodowej w Ktodzku. lest to spMka, kt6rq 
zarzqdzam - mykig - z dobrym efektem, wlgc jako menadter wypelniam - tak uwazam - swojq role 
naletycie, czym daje rekojmie nalezytego tez wypetnianla obowigk6w w Radzie Miejskiej. lestem 
przekonana, i e  oczywiicie z Paristwa pomocq poradz? sobie na tym stanowisku. lestem przekonana. 
i e  bardzo chciabbym stutyt i Paristwu i Panu Burmistrzowi, a przede wszystkim Mieszkalicom 
naszego miasta, kt6rzy obdarzyli mnie bardzo duzym zaufaniem spotecznym. Z tego jestem dumna 
i bardzo Palistwu za to serdeunie dzigkuje. Mam nadzieje, t e  jeteli zostanp Przewodniczqcq bgdg 
wypetniat swojq misjg zgodnie ze swojq w o i ~  ze swoim przekonaniem i z cavm sercem, i bardzo 
pracowicie. Bardzo Paristwu dzigkujq. 

Radna Seniorka Pan1 Zdzislawa Glrska podzigkowala za prezentacje i zadata pytanle a y  sq jaklef 
pytania do kandydatki? 

Gtos zabrata radny Pan Boguslaw Szpytrna: Pani Przewodniaqca, Szanowni Paristwo Radnl. Pani 
radna, ciesze sie bardzo, te  Pani kandydatura zostala zgtoszona. Bardzo cenig Pani dotychczasowq 
dziatalnokt, zresztq mielikmy okazjg wspMpracowat w poprzednich kadenqach. Pytanie jest 
konkretne, poniewat startowata Pani z komitetu wyborczego Burmistrza Pana Michata Piszko ,,Lubie 
Ktodzko" z pewnokciq identyfikuje sig Pan1 z programem, ktbry Paristwo zaprezentowali i gratuluje 
wyboru. Chcg zapytat o dwie watne dla mnie sprawy, a o inne nieco bardziej ogblnie. Bpdziemy jut 
niedtugo dyskutowaii nad budtetem. MyBig, t e  wszyscy jak tu siedzimy zgodni jesteimy co do tego, 
te  w Ktodzku jednym z podstawowych bolqczek, jednym z podstawowych problembw mieszkaric6w 
Ktodzka - ja rbwniet w swojej kampanii to prezentowatem - jest brak mieszkali. Tu Pan Burmistrz 
deklarowat i za to szacunek, bo mielikmy podobne przynajmniej kierunkowe dzialania. Chciakm 
spytat - to pierwsza sprawa, d ~ g a  to natomiast budowa przedszkola na 150 dzieci, bo to tet jest 
watne. Chclatem zapytat, uy bedqc przewodniaqcq gwarantuje nam Pani, i e  bgdzle Pani szia 
w tym kierunku, teby realizowat te ambitne, ale reaine zadania? 

Odpowiedzi udzielita radna Pani Elfbieta tytyhska: Szanowny Panie radny, ja oczywiBcie 
utotsamiam sie z programem i z catq realizacjq tego programu krok po kroku. leteli takie zatotenia 
programowe s& ja nie moge tego zagwarantowat drodzy Paristwo, poniewat to jest zbyt daieko 
idqce. Natomiast tqdg uyn i t  wszystko, teby realizacja programu przebiegata sprawnie i ieby punkty 
tego programu byly krok po kroku wykonane. 

Wiecej pytari do kandydatki nle stwierdzono, w zwiqzku z tym Radna Seniorka poprosib Komisjg 
Skrutacyjnq o przygotowanle kart do gtosowania i zasad glosowania. 

Ogtoszono 20 minutowq przerwg. 

Po przerwie przewodniuqcy Komisji Skrutacyjnej radny Pan Armin Jarosz przedstawit zasady 
gbsowanla. 
Gtosowanie odbywa sig poprzez zakreilenie kratki ,Za" lub ,,Przeciw" przy nazwisku kandydata. 
Osoba zostanle wybrana na Przewodniaqcego Rady Miejskiej w Ktodzku w przypadku, gdy liczba 
gtos6w oddanych na kandydata bedzie stanowlt bezwzglqdnq wigkszokt ustawowego sktadu rady, 
uy l i  11 gtos6w. Za niewatny uwata sie gbs, w kt6rym zakreaona bedzle wigcej ni t  jedna kratka 
lub, w kt6rym nie bgdzie zakrekiona tadna kratka. 

Uwag do zasad gtosowania nie stwierdzono 

Radny Pan Armin Jarosz poinformowat, te bgdzie wyaytywat z listy z imienia i nazwlska obecnvch 
na sesji radnych, kt6rzy bedq podchodzili po odbibr kart do gtosowania, a nastgpnie PO oddaniu glosu 
bgdq wrzucali sw6j gbs do urny wyboraej. 
Do dyspozycji jest parawan, za ktbrym motna bez przeszk6d zaznaczyt na karcie wybranego 
kandydata. 
Radny Pan Stanistaw Bartczak zostal poproszony o sprawdzenie a y  urna wyborcza jest pusta. 
Stwierdzono, ze urna wyborcza jest pusta. Radny Pan P a w d  Najda rozdawal karty do gtosowania. 

Przystqpiono do gtosowania. 

Po wrzuceniu do urny karty przez ostatniego radnego, radna Seniorka Pani Zdzldawa G6mka 
ogtosiia 10 minutowq przerwp w obradach, a Kornisjg Skrutacyjnq poprosita o obiiczenie gtos6w 
I podanie wynik6w gbsowania. 



Po przerwie radna Seniorka Panl Zdzlstawa G6rska poprosita przewodniaqcego Komisji 
Skrutacyjnej o oduytanie protokotu z wybor6w Przewodniuqcego Rady Miejskiej w Ktodzku. 

Protok61 
z ustalenla wynlk6w tajnego glosowanla w wyborach Pnewodniuqcego Rady Mlejsklej 

w Klodzku s p o ~ q d z o n y  na sesjl w dnlu 22 llstopada 2018 r. 

Komlsja skrutacylna w sktadzle: 
1) Pnawodnlczqca Komlsjl Skrutacyjnej - radny Annln Jar- 
2) u tonek  Komlsjl Skrutacyjnetj - radny Stanlslaw Bar tuak  
3) u lonek  Komlsjl Skrutacyjnej - radny Pawel Najda 
po wyjeciu kart z urny i ich przellueniu stwierdza, co nastepuje: 

1. Uaba radnych Rady Miejskiej w Ktodzku obecnych na sesji uprawnionych do gtosowania: 21 
2. Na prrewodniczqcego Rady Miejskiej w Ktodzku zgtoszono kandydaturg radnej: 

1) Panl Eliblety Fytyhskid 
3. Liuba radnych, kt6rym wydano karty do gtosowania: 21 
4. Liczba gtos6w niewatnych: 4 
5. Liczba gtos6w watnych: 17 
6. Liaba gtos6w watnie oddanych za wyborem kandydata: 17 

Komlsja Skrutacyjna stwlerdza, i e  na Przewodniczqcq Rady Mi'ejsklej w Klodzku wybrano 
Radnq Panlq Eltbletq tytyhskq. 

Na tym protokbt zakoriaono i podpisano: 

1) Pnewodnlczqcy Komlsjl S k ~ t a c y j n e j  - radny Armln Jarosz 
2) Czlonak Komlsjl Skrutacylnej - radny Stanistaw Bartczak 
3) Cztonek Komlsjl Skrutacylnej - radny Pawet Najda 

ProtokM Komisji Skrutacyjnej stanowi zalqunik nr 4 do protokotu. 

Radna Seniorka Panl Zdzlsbwa G6rska odczytala t re i t  Uchwaly nr 1/1/2018 r. w sprawie wyboru 
Pnewodniuqcego Rady Miejskiej w Ktodzku. (Zal. nr 5) 

Radna Seniorka Panl Zdzlslawa G6rska ztotyta gratuiuje wybranej Przewodniczqcej 
I tyczyta owocnej pracy na tym stanowisku. Podziekowata za moiiiwokt poprowadzenia sesji i oddata 
prowadzenie obrad Prrewodniuqcej Rady Miejskiej w Ktodzku Pani Eltbiecie iytyliskiej. 

Gtos zabrata Przewodniuqca Rady Panl Elibleta iytyhska: Bardzo serdecznie Palistwu dziekuje, 
dziekuje za zaufanie, lest to dla mnie niezmiernie wazne, to daje mi chgk do pracy na rzea naszego 
miasta, naszych Mieszkahdw. Bardzo sie ciesze, te  w tym gronie bedziemy mogli wsp6tpracowat. 
Bardzo dziekuje Pani Przewodniczqcej Seniorce za to p(ynne poprowadzenie obrad. l a  nle wiem 
Drodzy Parishvo czy mnie uda sie tet w ten spos6b tak profesjonalnie to zrobit, ale bardzo l i ug  na 
tolerancje, na to aby Paristwo troszeczke pozwoii mi sic jeszcze nauayt tych wszystkich procedur. 
Ouywikcie b ~ d e  sig starat w miare moiliwo6ci szybko wszystko pojqk, ale za niewieikie pomytki, 
btedy i potkniecia, i za Pahstwa wyrozurniatoit bardzo serdeunie dzigkuje. 

7. Wyb6r Wlcepnewodnlczqcych Rady Mlejskiej w Klodzku. 

Przewodniuqca Rady Panl Elibieta tytyhska: Prosze Pahstwa kontynuujemy obrady 
i przechodzimy do reaiizacji punktu siodmego. Wyb6r Wiceprzewodniczqcych Rady Miejskiej 
w Ktodzku. Mamy Komisje Skrutacyjn~ ona jest wybrana i ukonstytuowana. Czy Pahstwo majq jakiek 
uwagi co do sktadu tej Komisji? 

Glos zabrat radny Pan Boguslaw Szpytma: Pani Przewodniuqca, chciatem uiciil it, aby p6iniej nie 
byto jakichi proceduralnych zarzut6w. Czy gtosowaiiimy komisje dla wyboru obu funkcji tzn. 
prrewodniuqcego i wiceprrewodniuqcego? Bo jeteii nie, to powinniimy powotat nowq komisje, aibo 
zaakceptowak te wybranq komisje do prac nad wyborem wiceprzewodnluqcego. 



Przewodniczqca Rady Panl El2bleta tytyhska po kr6tkiej pnerwie na konsultacje zaproponowata 
ponowne przegtosowanie sktadu osobowego Komisji Skwtacyjnej, takiego jaki byt zaproponowany 
do wyboru przewodniczqcego. 

PrzewOdniczq~a RadY poddata Pod gtosowanie powotanie Komisji Skwtacyjnej w nastepujqwm 
sktadzie: r a d n ~  Pan Armin Jarosz - wyrazit zgode, radny Pan Stanistaw Bart=& - wyrazit zgo,je, 

radny Pan Pawet Najda - wyrazit zgode, do przeprowadzenie wybor6w na Wicep~ewodniuqcy~h 
Rady Miejskiej w Ktodzku. 

~osowanle: za - 21, przeciw - 0, wst iz~malo sic - 0. 
Imienny wykaz gtosowania radnych stanowi zalqcmlk nr 6 do p r o t o k h .  
Komlsje Skrutacyjna zostata powotana. 

Przewodnlaqa Rady przypomniata, i e  Statut Gminy Miejskiej Ktodzko zawiera zapis, 
w kt6rym wybieramy dw6ch wiceprzewodniuqcych, przy u y m  na stanowisko wiceprzewodniuqwch 
przeprowadza sie odrebne dwa gtosowania. 

Przewodniuqca Rady Panl Eltbleta fytyhska poprosita o zglaszanie kandydatur na 
Wlceprzewodniczqcego Rady Miejskiej w Ktodzku. 

Radna Panl Jolanta Kobak zgtosita kandydature radnego Pana Krsyrztofa Mqkl. les t  to wieloletni 
pracownik samorzqdowy. Myfie, t e  bedzie stuzyt p o m o q  Pani Przewodniczqcej i catej Radzie, 
a przede wszystkim mieszkahcom Ktodzka. 
Radny Pan Krzysztof Mqka wyrazit zgode na kandydowanie. 

Radny Pan Damlan 61ak zgtosit kandydature radnej Pani Zdzlshwy G6rsklej - radna wyrazita 
zgode na kandydowanie. 

Glos zabrat radny Pan Bogustaw Szpytma: Z analiz po wyborach do Rady Miasta - tutaj gratuiacje 
- wiem, t e  Pan Zblgnlew Nowak zdobyt najwiekszq llczbe glos6w, chotby z tego wzgledu myfle, 
t e  warto jest zaproponowat Panu radnemu tg funkcje, bo radni postawili na Pana. 
Radny Pan Zbigniew Nowak podzipkowat serdewnie i nie wyrazit zgody na kandydowanie. 

Radny Pan Zblgnlew Nowak zgtosit kandydature radnego Pana Zdzlstawa Dudy. 
W zwiqzku z tym, it odbedzie sie drugie gtosowanie na wiceprzewodnlcz~cego, radny Pan Zbigniew 
Nowak wycofat w tym momencie kandydature radnego Pana Zdzistawa Dudy. 

Wiecej kandydat6w nie zgbszono, w zwiqzku z tym Przewodniaqca Rady zamkneta iiste kandydat6w 
na Wiceprzewodniczqcego Rady Miejskiej w Ktodzku i poproslta kandydatbw o kr6tkie 
zaprezentowanie SIC. 

Glos zabrat radny Pan Krzysztof Mqka: Dzieh Dobry Pahstwu. Pani Przewodniuqca, SZanowna 
Rado, Panowie Burmistrzowle. Nazywam sic Krzysztof Mqka. lestem ktodzczaninem od 25 lat. Wiem, 
t e  dla wielu osbb jest to zawsze bardzo wainy punkt. Od tych 25 lat pracuje w ktodzkich szkotach, 
przez 25 lat pracuje z mtodziezq. Ucze przedmiot6w humanlsh/cznych, przede wszystkim jest to 
historia, jest to  r6wnlei: wiedza o spoteczehstwle. Zawodowo o p r o u  tego, t e  jestem nauaycielem, 
jestem historykiem. Opr6cz pracy w szkotach pracowatem w Muzeum w Dusznikach, w Muzeum 
Papiernlctwa jak r6wniet przez cztery lata bytem dyrektorem Powiatowej i Miejskiej Biblloteki 
Publlanej w Ktodzku. Zawsze staram sic b y t  solidny, uuciwy i zorganizowany. le61i ~ahs two  
obdarzycie mnie zaufanlem, to ouywifcie bedg slg starat z te j  funkcji doskonale, na wtasne 
motliwofcl wywiqzywat. Dziekuje. 

Glos zabrata rada Pan Zdzlstawa G6rska: l ak  wiadomo, to raue j  wszyscy tutaj obecni mnie Znaja, 
zar6wno radni jak i golcie. Ief l i  chodzi o prace zawodowa., to piastowatam d o f t  powaine stanowiska. 
Bytam kilka lat gt6wnym ksiegowym, potem dyrektorem Miejskiego Zespotu Szk6t w Ktodzku. 
Stamtqd odesztam na ememure. lestem spdecznlkiem. l u i  u t e r y  kadencje za mnq. Mam duie 
dofwiaduenie w samonqdzie i mygie, i e  wigcej nic nie pottzeba. 

Radny Pan Bogu.(aw Szpytma: To samo pytanie do obu kandydat6w co do Pani Przewodniuqcej. 
Gratuluje wyboru, tatwiej pewnie bedzie odpowiedziee Pani radnej Gbrskiej, ale w prrerwie 
rozmawialifmy I pewnie program, kt6ry zaprezentowat Pan Burmistrz Piszko i Komitet Wyborczy Pana 
Burmistrza pewnie t e t  jest jej bliski. Zadam to samo pytanie obojgu ~ahstwu: l a k  ~ahstwo sle 
zapatruja, czy bedq Pahstwo wspieraC gt6wnie to budownictwo mieszkah, kt6re deklarowal ~aristwa 
Komltet? Pnedszkole i wszystkie inne deklaracje, kt6re padly w kampanii wyboruej? 

9 



Odpowiedzi udzielila radna Panl Zdzlslawa G6mka: Panie radny Bogustawie Szpytma, jak Pan mnie 
jut zna od kilku lat, to wie Pan, te  dolote wszelkich starah, teby jednak ten program w rniare 
motliwoici i irodk6w realizowat. Dzipkuje bardzo. 

Odpowledzl udzlelit radny Pan Krzysztof Mqka: Dziekuje za pytanie. Jefil reallzacja programu 
bedzie spelniala wszystkie kryteria te, kt6re bgdq dziatat na dobro naszych Mieszkahc6w, to 
ouywl8cie, r6wnief tutaj jest to pole do wspMpracy. l a  jestem alowiekiem, kt6ry potran zrozurniet 
r6wniet tqstronq przeciwnq I myilg, t e  wszystkie projekty, M6re bedq rozsqdne i kt6re bgdq zgodne 
z prawem ouywiicle bqdq przez mojq osobe r6wnlet wspierane. Dzlekuje. 

Gbs zabrala radna Panl Aneta toslewlcz: Wysoka Rado, Pani Przewodniczqca. Panie radny, chyba 
wybory jut sie odbyly, bo to wtedy jest mowa o programie i o reaiizacji. W tej chwili wybieramy 
wiceprzewodniuqcych, kt6rych podstawowym zadaniem jest wspleranie przewodniczqcego, czyli 
prowadzenie sesji i prowadzenie spraw rady, a nie realizacja programu wyborczego, bo to  jest 
kompetencja burrnistrza. Dziekuje. 

Ad vocem radny Pan Boguslaw Szpytrna: Pani radna, rozurniem, t e  to  do mnle byla ta wypowiedi. 
Pani Pnewodniczqca, Szanowna Rado, Panowie Burmistrzowie. Panl radna, to my b@ziemy 
zatwlerdzat budiet. W tyrn budtecie muszq sie znaieit irodki, a wipc przewodniaqcy 
i wiceprzewodnicrqcy, to niezwykle watne osoby. Pan Burmistrz oczywlicie bedzie wykonywat zapisy 
w budtecie, a wigc o to pytam, bo ta kompetencja jest jednq z najwatniejszych kompetencji Rady. 

Wiecej glos6w nie stwlerdzono. 

Przewodnluqca Rady Panl el ibleta tytydska podzigkowata za cenne uwagi i poprosita Komisje 
Sk~tacyjna o ukonstytuowanie sip, a nastepnie o przygotowanle kart do glosowania. W tym celu 
zostala ogloszona 20 minutowa przerwa w obradach. 

Po przerwie Przewodniaqca Rady Panl Elibieta tytydska poprosita pnedstawiciela Kornisjl 
Skrutacyjnej o zabranie gtosu. 

Rady Pan Pan Armin 3arosz poinformowat, te  Komisja Skrutacyjna ukonstytuowata slq w sktadzie: 
Przewodniaqcy Komisji Skrutacyjnej - radny Armin Jarosz 
Czbnek Komisji Skrutacyjnej - radny Stanislaw Bartczak 
Cztonek Kornlsji Skrutacyjnej - radny Pawel Najda 
Komisja pnygotowala i opieagtowda 21 kart do gtosowanla. Przedstawiono zasady glosowania: 
Glosowanle odbywa siq poprzez zakreflenie kratkl przy nazwlsku wybranego kandydata. Osoba 
zostanie wybrana na Wlceprzewodniczqcego Rady Miejsklej w Ktodzku w przypadku, gdy l iaba 
glos6w oddanych na kandydata bpdzie 'stanowit bezwzglednq wigkszoit ustawowego sktadu rady, 
ay l i  11 gtos6w. Za nlewainy uwafa sie glos, w kt6rym zakreilona bgdzie wiecej nit jedna kratka 
lub, w kt6rym nie bedzie zakreilona tadna kratka. 

Uwag do zasad gtosowania nie zgtoszono. 

Gtosowanie odbyb sig wzorem glosowania na przewodniuyego rady. Radny Pan Stanistaw 
Bar tuak  sprawdzil urnp wyborczq. Stwierdzono, ie jest pusta. 

Radny Pan Armln Jarosz wyczytywal z llsty z imienia i nazwiska obecnych na sesji radnych, kt6rzy 
podchodzlli po odbi6r kart do gtosowania, a nastepnie po oddaniu glosu wrzucali swbj glos do urny 
wyboraej. Radny Pan P a w d  Najda rozdawal karty do glosowania. 
Do dyspozycji byl parawan, za kt6rym motna byto bez przeszkdd zaznaczyt na karcie wybranego 
kandydata. 

Po zakorlczeniu gtosowania Przewodniczqca Rady Panl Elibieta Pytydska poprosila Komisje 
Skrutacyjnq o obiiaenie gtos6w i podanie wynik6w gtosowania. W tym celu ogloszono 10 min~towrl 
przerwg. 



Po przerwie Przewodniczqca Rady Panl Elibleta tythska poprosila przewodniczqcego Komisji 
Skrutacyjnej o odczytanie protokolu z wybor6w Wiceprzewodniczqcego Rady Miejskiej w Klodzku. 

z oblluenla glos6w oddanych w tajnych wyborach na Wlceprzewodnlczqcego Rady 
Mlejsklej w Klodzku sporzqdzony w dnlu 22 llstopada 2018 r. 

Komisja skrutacyjna w skladzia: 
1) Przewodnlczqcy Komlsjl Skrutacyjnej - radny Armin Jarosz 
2) Czbnek Komisjl Skrutaqjnej - radny Stanlslaw Bartuak 
3) Czlonek Komlsjl Skrutacyjnej - radny Pawd Najda 

Stwierdza co nastepuje: 
1. Liczba obecnych na sesji uprawnionych do gtosowania Radnych Rady Miejskiej w Klodzku: 21 
2. Na Wiceprzewodniuqcego Rady Miejskiej zgloszono kandydatury: , 

1) K ~ y s z t o f  Mqka 
2) Zdzlslawa G6rska 

3. Llczba Radnych, kt6ryrn wydano karty do gbsowania: 21 
4. Liczba glos6w niewatnych: 0 
5. L iaba gtos6w wainych: 21 
6. Liaba gtos6w wainie oddanych na poszczeg6lnych kandydat6w: 

1/ Knysztof Mqka - oddano gtos6w - 4 
2/ Zdzlstawa G6rska - oddano glos6w - 17 

Wobec powytszego Komisja Skrutacyjna stwierdza, i e  na Wiceprzewodniaqcego Rady Miejskiej w 
Klodzku zostat wybrany Radny Panl Zdzlslawa G6rska. 

Na tym protokc3 zakoriaono i podpisano: 
1) Przewodnluqcy Komisjl Skrutacyjnej - radny Armln Jamsz 
2) ulonak Komlsjl Skrutaqjnej - radny Stanlslaw Bartuak 
3) ulonek Komlsjl Skrutacyjnej - radtiy Pawd Najda 

Protok6l Kornisji Skrutacyjnej stanowi zalqcznik nr 7 do protokolu. 

Przewodniczqca Rady Panl Elibleta fytyhska pogratuiowala Wiceprzewodniczqcej Pani Zdzisiawie 
G6nkiej wyboru i zaufania, a Kornisji Skrutacyjnej za sprawne przygotowanie i przeprowadzenie 
glosowania. 

Gtos zabrala Wiceprzewodniczqca Pani Zdzlslawa G6rska: Wysoka Rado, bardzo dziekuje za 
oddanie na mnie gtos6w. Postararn sie , poniewat jestem na emeryturze i marn duio czasu, wiec 
postararn sip wiernie, uaciwie sprawowat swoje stanowisko. Dzigkujd; 

Przewodniuqca Rady Panl Elibleta kytyhska odczytata treid Uchwaty nr 1/2/2018 Rady Miejskiej 
w Ktodzku z dnia 22 iistopada 2018 r, w sprawie wyboru Wiceprzewodniuqcego Rady Miejskiej 
w Klodzku. (Lsl. nr 8) 

Nastgpnie Przewodniuqca Rady Panl Elibleta kytyhska poinforrnowala, t e  prfystgpujemy 
do wyboru drugiego Wiceprzewodniuqcego Rady Miejskiej w Klodzku i poprosita o zgtaszanie 
kandydatur. 

Radny Pan Boguslaw Szpytma zgtosil kandydaturp radnej Panl Jolanty Kobak, wieioletniej 
dzialauki sarnorzqdowej. Radna wyrazita zgodq na kandydowanie. 
W irnieniu Klubu Radnych ,Lubip Ktodzko" radny Pan Damlan 6lak zglosil kandydaturp radnego 
Pana Zdzlstawa Dudy. Radny wyrazil zgodg na kandydowanie. 

Wiecej kandydatur nie zgloszono. W zwiqzku z tym Przewodniczqca Rady zarnknela iiste kandydat6w 
na Wiceprzewodniaqcego Rady Miejskiej w Ktodzku i poprosila kandydat6w o kr6tkie 
zaprezentowanie sic. 

Gtos zabrata radna Pani Jolanta Kobak: Nazywam sle Joianta Kobak. Z wyksztalcenia jestern 
nauczycielem, rnagistrem historii, chot obecnie prowadze dzialainoit na wtasny rozrachunek. lestem 



spotecznic& luble pracowat z ludimi. Myfie, i e  bytabyrn pornocnq osobq w pracy dla Panl 
Przewodniczqcej i dla Rady. Dziekuje. 

Gtos zabrat radny Pan Zdzistaw Duda: Pant Przewodniuqca, Wysoka Rado, Panowle Burmistrzowie, 
Mieszkahcy. Zdzlstaw Duda, lat 58, mieszkaniec Ktodzka od 1984 mku. Bytem zatotycielem jak 
r6wniet pierwszym przewodniuqcym NSZZ Solidamoft Kupc6w Ktodzkich. Obecnie jestem w trzech 
radach: Radzie Miejskiej, Radzie Parafialnej i w Radzie Nadzorczej Sp6tdzielni Mieszkaniowej. 
Tq funkcje petnilem w poprzedniej kadencjl. Myile, i e  wynik, kt6ry uzyskalem oznacza, te  nie 
zawiodtem i nie zawiode. I odpowiem Panu Szpytmie - Tak, bede mocno pracowat, ieby to wszystko 
sie wypetnlto. Dzigkuje. 

Gtos zabrat radny Pan Boguslaw Szpytma: Tak - Panie Zdzistawie, to formalnoft, ale formalnobci 
mUSi stat sie zadoft. Rzeczywidcie jest Pan znany gl6wnie z tego, i e  bardzo dba Pan o Mieszkarlc6w, 
r6wnlet w kwestiach mieszkanlowych. Wiemy, te tych mieszkah brakuje i jednak to pytanie rnusl 
padt. Przepraszam, ale tutaj padto w przerwie, czy t e i  dyskutowallfmy z Paniq radnq. Nie moiemy 
urnniejszat swojej roli. Rada jest bardzo wainym instrumentem. Pan Burmistrz proponuje budtet, 
natomiast ostateany ksztatt nadajemy my, a wiec jeszcze raz pytam o te 80 mieszkaci I przedszkole 
na 150 os6b. Czy to dalej bedzie priorytet w Pana dzialaniu" 

Radny Pan Zdzistaw Duda: Odpowiem Panu moim haslem: Inn1 obiecujq, a ja pracujq. Tak, bed$ 
pracowat, mocno. 
Radny Pan Bogudaw Szpytma: Bardzo mnie cieszy ta odpowiedi i z tyrn samym pytaniem musze 
do Pani radnej. 

Odpowiedzi udziellla radna Pani JokntaXobak: OuywiScie jest to bardzo zaszczytne haslo, dlatego 
ja r6wniet bedg popierat budowe mieszkari i bgde rowniet popierat budowe przedszkola, lestem 
osobq otwartq na wszelkie propozycje i myfie, ze bedziemy wsp6lnie tutaj dzialat dla dobra 
mieszkahc6w. Dzlgkuje. 

Przewodniuqca Rady Panl Eltbleta tytyriska przypomniata, t e  zostata wybrana Komisja 
Sk~tan/ lna w sktadzie: Pan Armin Jarosz, Pan Stanistaw Bartaak i Pan Pawel Najda. Przewodniuqca 
Rady poproslla Komisje Sk~tacy jnq  o prrygotowanie kart do glosowanla i zasad gtosowania. 
W tyrn celu ogloszono 10 minutowq przerwq. 

Po prrerwie Przewodniuqcy Komisji Skrutacyjnej radny Pan Armln Jarosz poinformowat, i e  
Komisja Skrutacyjna przygotowala i opieuetowata 21 kart do glosowania. Przewodniczqcy Kornisji 
przypomniat zasady gtosowania. 
Gtosowanie odbywa sic poprzez zakreilenie kratki przy nazwisku wybranego kandydata. Osoba 
zostanie wybrana na Wlceprzewodniaqcego Rady Miejsklej w Ktodzku w przypadku, gdy liuba 
gtos6w oddanych na kandydata bedzie stanowit bezwzglednq wlekszofk ustawowego sktadu rady, 
uy l i  11 glos6w. Za niewainy uwaia sie gtos, w kt6rym zakreflona bedzie wiecej n i i  jedna kratka 
lub, w kt6ryrn nie bedzie zakreflona iadna kratka. 

Nastgpnie Radny Pan Stanislaw Bartaak dokonal sprawdzenia urny wyboraej. Stwierdzono, te  
jest pusta. Radny Pan Annln Jarosz wyczytywat z listy z imienia i nazwiska obecnych na seSji 
radnych, kt6rzy podchodzili po odbi6r kart do gtosowania, a nastepnie po oddaniu gtosu wrzucall 
sw6j gtos do urny wyborczej. Radny Pan Pawd Najda mzdawal karty do gtosowania. 
Do dyspozycjl byt parawan, za kt6rym motna byto bez przeszk6d zaznaczyt na karcie wybranego 
kandydata. 

Po zakohczeniu gtosowania Przewodniczqca Rady Panl Eltbleta kytyhska poprosita U0mi~je 
Skrutacyjnq o obliuenie glos6w I podanie wynik6w glosowania. W tym celu ogtoszono 10 minutowq 
pnerwe. 

Po prrerwie Przewodniuqca Rady Panl Elibieta kytriska popmslla pnewodniuqcego Komisji 
Skrutacyjnej o oduytanie protokolu z wybor6w Wiceprrewodniczqcego Rady Miejskiej w Ktodzku. 

PROTOK~L 
z obliuenla glos6w oddanych w tajnych wyborach ns Wlcepnewodnlczqcego Rady 

Mlejskiej w Klodzku sporzqdzony w dnlu 22 llstopada 2018 r. 

Komlsja skrutacyjna w skladzie: 



1) Przewodnlczqcy Komlsj i  Skrutacylnej - radny Armln Jarosz 
2) Czlonek Komlsj l  Skrutacylnej - radny Stanlslaw Bartczak 
3) Czlonek Komlsj l  Skrutacylnej  - radny Paws1 Najda 

Stwierdza co nastqpuje: 
1. Liczba obecnych na sesji uprawnionych do gtosowania Radnych Rady Miejskiej w Klodzku: 21 
2. Na Wicepnewodniczqcego Rady Miejskiej zgtoszono kandydatury: 

1) l o lan ta  Kobak 
2) Zdzlstaw Duda 

3. Liczba Radnych, kt6rym wydano karty do glosowania: 21 
4. Liuba gtosbw niewainych: 1 
5. Liczba gtosow wainych: 20 
6. Liczba gtos6w wainie oddanych na poszczeg6inych kandydatow: 

1/ Jolanta Kobak - oddano gtos6w - 4 
2/ Zdzislaw Duda - oddano glos6w - 16 

Wobec powyiszego Komlsja Skrutacyjna stwierdza, i e  na Wlceprzewodniuqcego Rady Miejskiej w 
Ktodzku zostal wybrany Radny Pan Zdzislaw Duda. 

Na tym protok6t zakoriczono i podpisano: 
1) Przewodnlczqcy Komis j i  Skrutacyjnej  - radny  Armln Jarosz 
2) czlonek Komlsj i  Skrutacylnej  - radny Stanlslaw Bartczak 
3) czlonek Komlsj i  Skrutacyjnej  - radny Pawel Najda 

Protokb) Komisji Skrutacyjnej stanowi z a t a u n l k  nr 9 do protokotu. 

Przewodniuqcy Komisji Skrutacyjnej radny Pan Ann ln  Jarosz podziekowat radnym za 
sprawne przeprowadzenie wybor6w oraz paniom z Biura Rady za pomoc. 

Przewodniczqca Rady Panl E l ib le ta  t y t y h s k a  pogratuiowata Wiceprzewodniczqcemu Panu 
Zdzistawowi Dudzie wyboru. 

Glos zabrat Wiceprzewodniczqcy Rady Pan Zdzlstaw Duda: Dziekuje bardzo, szczeg6lnie dzigkuje 
lo i i  za zdrowq rywalizacje i licze na dobrq wsp6tprace. Dziekuje wszystkim. Myiie, i e  nie zawiode. 
Dziekuje bardzo. 

Przewodniaqca Rady Panl E l ib le ta  t y t y n s k a  odczytata treBC Uchwaty nr 1/3/2018 Rady Miejskiej 
w Klodzku z dnia 22 listopada 2018 r, w sprawie wyboru Wiceprzewodniczqcego Rady Miejskiej 
w Ktodzku. (Zal. nr 10) 

8. Zloienle f l ubowan la  przez Burmistrza Miasta Klodzka. 
Pnewodniczqca Rady Panl  E l ib le ta  ky tyhska poprosita wszystkich o powstanie, a Pana Burmistrza 
o oduytanie Biubowanla. 

Pan Mlchal Plszko ztotyt Blubowanie przed Radq Miejskq i mieszkaricami Ktodzka wypowiadajqc: 
,Obejmujqc urzqd burmlstrza mlasta, umcIyicle Uubuje, z e  dochowam w l e r n o ~ c l  prawu, 
a powlerzony mi urzpd s p r a w o w a t  bqdq tylko dla dobra p u b l l u n e g o  I pomy6lnodcl 
mleszkadc6w mlasta. 
Tak mi dopom6i B6g." 

Przewodniaqca Rady Panl  E l ib le ta  t y tyhska  stwierdzita, it Burmistn Miasta Ktodzka Michat Piszko 
ztotyt slubowanie pnez Radq i Mieszkahcami, w zwiqzku z tym obejmbje urzqd burmistrza. 

Glos zabral Burmistrr Miasta Klodzka Pan Mlchal Plszko: Szanowni Palistwo, Drodzy Mieszkahcy 
Ktodzka, Panie i Panowie Radni. Wszyscy jak tutaj jestefmy na te j  sali otrzymali6my olbrzymi mandat 
zaufania od naszych Mleszkaric6w. les t  to zaufanie, kt6rego nie moiemy zawiefe. l a  chciatbym 
powiedziet od siebie, i e  chcialbym kontynuowat w kadencji 2018-2023 zadania, ktore j u i  zostaty 
rozpouete w poprzednlej kadencji. Chcialem takte powledziet, t e  kadencja 2014-2018 byla 
kadencjq bardzo dobra. Ustabilizowalifmy finanse miasta, rozpoczelifmy nowe inwestycje i licze na 
Paristwa wsparcie i pomoc w reaiizacji nowych zadali, kt6re prred nami stojq w kadencji 2018-2023. 
Zwracam si? do wszystkich radnych tutaj na tej sali, niezaleinie od poglqd6w politycznych, od 
pmgram6w o wsparcle i o pomoc w stuzeniu naszemu Miastu i Mieszkancom. Dzigkuje bardzo. 



Przewodnluqca Rady Panl Elibleta #!ytyhska: Pan Michat Piszko Burmistn Mlasta petni funkcje ju t  
drugq kadencje i myilg, te  ju t  dat rqkojmig wtaiciwego zarrqdzanla. Takie poparcie mieszkahc6w 
jest zdecydowanie tego potwierdzeniem, ze petnit sw6j urzqd dobrze '1 jesteimy przekonani, t e  tak 
bgdzie, uego z catego serca wszyscy tyczymy Panie Burmistnu. 

9. Sprawy r6fns. 

PRewodniuqm RadY Pan1 Eltbleta tytyhska poprosita radnych o zapoznanie sig z ustawq 
0 samorzqdzle gminnym oraz z obowiqzujqcym od nowej kadencji Statutem Gminy Miejskiej Ktodzko, 
a w uczeg6lnolcl z obowiqzkami i uprawnieniami radnych. Przypominata r6wniet o obowiqzku 
ztootenia pierwszego oiwiaduenia o stanie majqtkowym - termin 30 dni od dnia ztotenia ilubowania 
- u y l i  do 21 grudnia 2018 r. W 8 i u ~ e  Rady w pnegrodkach radnych znajdujq sig ankiety I klauzuie 
infonacyjne. Przewodniczqca prosita o ich pobranie I wypetnienie do nastepnej sesji. R6wniet 
w Biurre Rady sq do odblonr login i hasto do strony internetowej dedykowanej radnym. Poprosita 
r6wniet o zgtaszanle akcesu do pracy w Komisjach Rady Miejskiej. Wykazy komisji znajdujq slg 
w Biurze Rady I tam nalety dokonywat zapis6w do dnia 26 listopada br. do godz. 15:30. 

Gtos zabrat radny Pan Bopuslaw Szpytma: Przede wszystkim gratuluje wyboru Pani 
Przewodnluqcej I Parlstwu Wiceprzewodniczqcym. Dzigkuje tet za budujqce deklaracje. Wybory 
samorzqdowe pokazaty, ale r6wniet na tej sail, ze jesteimy w opozycji. Deklarujemy powstanie klubu 
uterech radnych, na te chwile. Opozycja t e i  ma swoje prawa i z pewnoiciq bedziemy z nich 
korzystali. Mydlg, i e  katdy tego typu konstrukt jak zostat wymyilony przez najstarsze demokracje 
czyli istnienie opozycji jest dobre i sig sprawdza. l a  bardzo cenibm r6wniei swoja opozycja. Gratulujg 
r6wniez wyboru Panu Burmistnowi i od razu pytanie, bo uasu jak zwykle mato, to posuwanie spraw 
do przodu jest bardzo istotne. Do Pana r6wniei zwr6cg sig z tym pytaniem, z kt6rym zwracatem slg 
do Pahstwa radnych, kandydat6w do prezydium Rady Miasta w Ktodzku, ale ouywikcie z innej 
penpektywy. Teraz ju t  spytam o konkrety. Chciatem zapytat Panie Burmistnu, poniewat nie 
braliimy udziatu z oczywlstych wzglgd6w, nie bylifmy utonkami rady, nie byiidmy jeszcze radnyml, 
jest przygotowywany I pewnle ztotyt Pan Burmistrz projekt budietu do odpowiednich instytucji: 
Regionalnej lzby Obrachunkowej. Proszg powiedziet, czy w tym dokumencie jest wpisany plan 
flnansowy na flnansowanie budowy 80-ciu mieszkari i przedszkola na 150 os6b i innych, kt6re Pan 
Burmistrz deklarowat w programie. I tutaj jeszue raz wr6cg do rozmowy z Paniq radnq - nie zgadzam 
rig, te  minqt u a s  prezentowania programbw, teraz zaczqt sig czas realizacji program6w. 

Odpowiedzi udzielit Burmlstrz Miasta Pan Michat Piszko: Pani Przewodniczqca, Wysoka Rado. 
Po pierwsze, kadencja trwa pie6 lat - Panie radny. Po drugle, z tego co d o b ~ e  pamiptam w budtecie 
na 2019 rok jedna z obietnic wyborczych I zobowiqzarl wyboraych w stosunku do mieszkahc6w 
rozpougta bieg swojej reaiizacji. P~ewidZiane sq irodkl w budtecie na 2019 rok - jeteli ouywiicie 
Pahstwo go zaakceptujecie na sesjL budietowej - na dokumentacje projektowq budowy 
nowoaesnego przedszkola na ok. 150 dzieci na Osiedlu Kruczkowskiego. Planistyunie r6wniet 
pracujemy nad kwestiq przygotowania nie~chomoici  do budowy mieszkah komunalnych. Myillmy 
jeszcze w tej chwlli I rozwatamy motliwofci pozyskania frodkow - doktadnie ir6det finansowania. 
I w tym miejscu liwg bardzo mocno na wsparcie Parlstwa, a w szueg6lno4ci Pana jako mojego 
konkurenta, kt6ry tet obiecywat w kampanii wyborczej drodki rzqdowe na ten cel, na wsp6lne 
staranie sic o te imdki w momencie, w kt6rym zdecydujemy z jakiego programu bedziemy chciell 
realizowat te zadania. Dzigkuje. 

Przewodniuqca Rady Panl Elibleta ty ty l i rka:  Bardzo konkretna odpowiedi Pana Burmistma. 
l a  bardzo bym prosita, abyimy uszanowaii tq uroaystq sesja inauguracyjnq. To jest bardzo watne. 
Przypomnp, t e  znajdujemy sie dzisiaj w takim momencie, w kt6rym chcielibyfmy zachowat tq  
uroczystolt. Myile, i e  bedzie jeszue wiele sesji, na kt6rych bpdziemy mogli ouywifcie 
podyskutowat. Myilg, ze radny Pan Bogustaw Szpytma jeszcze o cog zapyta i mam nadzieje, t e  
przejdziemy plynnie dalej. 

Radny Pan Bogudaw Szpytma: Pani Przewodniczqca, neczywiicie wielkie iwieto demokracji, 
natomiast fwigta majq to do siebie, te sq krbtkie, mijajq i trzeba pracowat. lesteimy jut 
ukonstytuowani, a wigc generalnle ten aas  nalety wykorzystat. Czyli rozumlem, i e  jeszcze irodk6w 
na budowg tych 80-ciu mieszkah nie ma w tym budtecie i nie zostaty j e u a e  zaplanowane. W takim 

p:" : 
razle chciatem zapytat, kiedy Pan B u n l s t n  zamierza, w jakim okresie - rozumiem mamy pipe lat - 

r .  



w kt6rym miejscu te j  kadencji rnoie to nastwi t? l a  dekiaruje ouywi9cie wsparcie chot pornysty 
nasze byty troche r6tne. Pan Burmistrz chciat finansowat z budietu miasta i przy jakim.4 wsparciu 
SpMdzlelni Mieszkaniowej reaiizacje tego programu. To dla mnie troche zaskoczenle, ale oczywigcie 
jestem got6w do mzm6w. Czyii, kiedy by Pan planowat wprowadzenie do budietu tej pozycji? 

Burrnistrz Miasta Pan Mlchal Plszko: Pani Przewodniuqca, Wysoka Rado. Jak przyjdzie odpowiedni 
=as i moment zostanie to zrobione i Pahstwo zostaniecie o tym poinforrnowani. Ieiei i  chodzi 
o kwestie zwiqzane z szukaniem 9rodk6w finansowych na realizacjp tego zadania, to sqdwie iub trzy 
opcje do korzystania I bedziemy siq zastanawiat nad taka opcjq, kt6ra bedzie najko~ystniejsza 
z punktu widzenia miasta. W odpowlednim czasie Szanownq Rade poinformuje. Dziekuje. 

Radny Pan Darnian 61.k zaprosit wszystkich radnych I gokc1 na rnsze iwigtq, kt6ra odbqdzie sip 
w dniu dzislejszym w KoSciele WNMP w Klodzku o godzlnie 18:OO. Msza bpdzie odprawiana za now0 
powcianq Rade Miejskq i Burrnistrza Miasta Ktodzka. 

Wigcej gtos6w nie stwierdzono. 

Przewodniczqca Rady Panl Eltbieta tytyhska zamkneta punkt dziewlqty porrqdku obrad 
i na podstawie 5 62 ust. 2 1 3, pkt 2 Statutu Grniny Miejskiej Klodzko ze wzgledu na potnebe 
dostarczenia dodatkowych material6w zawnioskowata o przerwe w obradach do wtorku tj. 27 
listopada 2018 r. do godz. 10:OO. 

Przewodniczqca Rady Panl Elibleta tytyhska poprosila radnych o przegtosowanie wniosku. 

W sprawie formalnej glos zabral radny Pan Damlan klak, kt6ry zwrocit uwage, it wniosku o przerwp 
Rada nie musi gtosowat, poniewat Przewodniczqca Rady moie zawsze zarzqdzit przerwg w obradach. 
Przewodnluqca Rady Panl Eltbleta tywhska uznata jedna, t e  lepiej bedzie przeprocedowat ten 
moment I przeprowadzit glosowanie w sprawie ogtoszenia przerwy. 

Radny Pan Bogudaw Szpytma zadal pytanie: Czy nie zostat wyuerpany porzqdek obrad? 
Przewodniuqca Rady Panl Eltbleta tytyhska poinformowata, t e  porzqdek obrad nie zostat 
wyczerpany. 
Radny Pan Bogustaw Szpytma: A co w takirn razie pozostalo, bo nie dostaliSmy tych materiat6w. 
Przewodniuqca Rady Panl Elibleta tytyhska: Ale Pahstwo daiej nie macie tych materiatbw? 
Radny Pan Bogurlaw Szpytma: Nie. A co jest w punkcle 107 
Przewodniuqca Rady Panl Eltbleta tytyhska: Zakoliczenie sesji. 
Radny Pan Bogustaw Szpytma: Czyli tak naprawde rnarny do wyprocedowania - zakoliczenie sesji? 
Bo nie wlerny w jaklrn celu mamy sic spotkat. Co jeszcze nie zostato przeprocedowane? 
Przewodnluqca Rady Panl Eltbleta tytyhska: Zaproponowalam Pahstwu w sprawach rbinych, aby 
Palistwo zapisali sie do Komisji statych i dorainych. W zwiqzku z tym na wtorkowej sesji bedziemy 
miedzy innyrni procedowat powdanie sktad6w osobowych Kornisji. 
Radny Pan Bogustaw Szpytma: Rozumiem, tego nie uslyszatem. Nie ma tego w porzqdku obrad. 
Przewodniczqca Rady Panl Elibleta iytyhska: Bedziemy miedzy innymi procedowat sktady 
osobowe Komisji. 
Radv Pan Damlan glak poinformowat, i e  po wznowieniu obrad we wtorek zostanie Zmienlony 
program, poprzez wprowadzenie punkt6w m6wiqcych o powotaniu Komisji. 

Przewodniczqca Rady Pan1 Eltbleta tytyhska poddata pod gtosowanie wniosek o ogtoszenie 
przerwy w obradach I sesji Rady Miejskiej do dnia 27 listopada 2018 r; do godziny 10:OO 

Glosowanie: za - 17, przeclw - 0, wstnymalo sie - 4. 
Irnlenny wykaz glosowania radnych stanowi za4qcznlk nr 11 do protokotu. 
Wnlosek zostat pmljqty. 

Kontynuacja obrad I sesjl Rady Mlajsklej w Klodzku w dnlu 27 llstopada 2018 roku. 

Wznowiono obrady o godz. 10:25 

Przewodniaqca Rady Panl Elibieta Zytyhska wznowita obrady I sesji po przerwie. 
Stwierdzita, i e  na sali jest 21 radnych, w zwiqzku z czym stwlerdzita prawomocno4t obrad. 



Lista obecnofci radnych stanowi zcrlqcznik nr 12 do protokotu. 

Przewodniuqca Rady Panl Elibieta iytyhska zawnioskowala o zmianp porzqdku obrad popnez 
wprowadzenie do porzqdku obrad nastepujqcych punkt6w: 

10. Wyb6r Sekretarza obrad. 
11. Podjecie uchwaty w sprawie powolania komisji statej Rady ~ i e j s k i e j  w Ktodzku, druk nr 6. 
12. Podjecie uchwaty w sprawie powotania komisji statej Rady Miejskiej w Ktodzku, druk nr 7. 
13. Podjecie uchwaty w sprawie powotania komisji statej Rady Miejskiej w Ktodzku, druk nr 8. 
14. Podjecie uchwaly w sprawie powotania komisji statej Rady Miejskiej w Ktodzku, druk nr 9. 
15. Podjecie uchwdy w sprawie powotania komisji stalej Rady Miejskiej w Ktodzku, druk nr 10. 
16. Podjecie uchwaty w sprawie powotania komisji stalej Rady Miejskiej w Klodzku, druk nr 11. 
17. Podjqcie uchwaty w sprawie powotania sktadu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejsklej 
w Klodzku, druk nr 12. 
18. Podjecie uchwaty w sprawie wyboru Przewodniczqcego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 
w Kbdzku, druk nr 13. 
19. Podjqcie uchwaty w sprawie powolania sktadu osobowego Komisji Skarg, Wniosk6w i Petycji 
Rady Mlejskiej w Ktodzku, druk nr 14. 
20. Podjpcie uchwaty w sprawie wyboru Przewodniczqcego Komisji Skarg, Wniosk6w i Petycji Rady 
Mlejskiej w Ktodzku, druk nr 15. 
21. Zakohuenie obrad I sesji Rady Miejskiej w Ktodzku. 

Gbs zabral radny Pan Boguslaw Szpytma: Pani Przewodnluqca, Wysoka Rado zapytat o tryb 
pracy, poniewai nie mamy w skrzynkach projektow uchwat, czy t e i  porzqdku obrad. Rozumiem, i e  
bedziemy pracowali tylko na materialach eiektroniunych? Wolelibyimy mie t  te materiaty na sesji. 
Jeieii mamy j e  sobie wydmkowat, to  je wydwkujemy, tylko wolelibyimy znai- zasady. 
Przewodniczqca Rady Pani Elibieta tytyhska poinformowata, t e  materiaty bgdq przekazywane 
w formie elektronlanej. Natomiast, rozumiem, ze nie odebrat Pan materiat6w? 
Radny Pan Boguslaw Szpytma: Nie. Odebratem, tylko liczytem na to, i e  bpdq one wydrukowane. 
Pytam, u y  mamy sami soble drukowat materiaty? 
Przewodniaqca Rady Pani Eltbieta tytyhska: Statut m6wi o formie elektronicznej przekazywania 
materiat6w. Proiba o to, aby Pahstwo korzystali z tej formy. 
Radny Pan Bogudaw Szpytma: Czy jakiei narzedzia dostaniemy do tego, u y  mamy t e i  sami siq 
zaopatrzyt w narzedzia? 
Przewodniuqca Rady Pani Elibieta tytyhska: Narzgdzia techniczne? 
Radny Pan Boguslaw Szpytrna: Tak, do odbierania tego. 
Przewodniuqca Rady Pani Eitbleta kytyhska: le ie l i  bylikcie Pahstwo po sesji w Biurze Rady, to  
otrzymaiiBcie login i hasto dostqpu do strony dla radnych. 
Radny Pan Boguslaw Szpytma: Pytam, czy marny pracowat na prywatnych urzqdzeniach? 
Przewodniczqca Rady Pan1 Eltbiata tytyhska: Do rnomentu, a i  Pahstwo nie otrzymanie laptop6w 
stuibowych. 0 to  chodzi? 
Radny Pan Boguslaw Szpytma: Nie wiem czy dostaniemy, u y  nie dostaniemy. Pytam jak to  sobie 
wyobratamy. Korzystanie z telefon6w jest dosyt uciqzliwe. 

W zwiazku z powytszym Przewodniuqca Rady Pani Elibieta tytyhska poinformowata, it uzgodni 
t q  kwestie z kierownictwem wydzialu organizacyjnego i przekatp kiedy Pahstwo radni otrzymajq 
niezbgdny sprzgt. Natomiast login i hasto moina byto odebrat w Biurze Rady zaraz po zakohczeniu 
sesji. 
Radny Pan Bogudaw Szpytma: To mamy. Nie wiem kiedy wptynety materiaty7 Czy moie radni 
wiedzq kiedy wptynety materialy, te  kt6re czytata Pani Przewodnlczqca7 Kiedy wptyngly na skrzynki, 
bo zaraz po sesji nie wptynety. 
Radny Pan Bogudaw Szpytna zaproponowal kr6tkq przemq, celem wydrukowania material6w. 

Pnewodniuqca Rady Pani Elibieta tytyhska ogtosita dziesiet mlnut przerwy celem wydmkowanla 
materiat6w, ktorych radnl nie otrzymali na swoje skrzynki odbiorue. 

Radny Pan Darnian Slak zrezygnowat z wersji papierowej materiat6w. 
Radny Pan Plotr Bryla: Pani Przewodniuqca, ale my mamy porzqdek obrad, tutaj nie ma tadnych 
uchwal, iadnych materiatbw. W tej chwili wybieramy sktady komisji i nie bgdzie iadnych materlatbw 
o powolaniu komisji, poniewat dopiero te  komisje bedziemy tworzyt na sesji. Tak to  rozumiem7 
Radny Pan Boguslaw Szpytma: Tak, ale my nie mamy porzqdku obrad. 
Radny Pan Plotr Bryla: Porzqdek obrad zostat teraz przedstawiony. On nie jest na stronie. 



Radny Pan Boguslaw Szpytma: To mote projekt porzqdku obrad? Bo rozumiem, t e  nie powstaje 
on ad hoc? Czy powstal teraz - 5 minut temu? 
Przewodniczqca Rady Panl Eltbleta t y t y h k a :  Nic nie powstalo 5 minut temu, ad hoc. W miqzku 
z tym proponuje Palistwu to co na poczqtku, poniewat Radni muszq miet dostepnoit do materlalbw. 
W zwiqzku z tym - 10 mlnut przerwy na wydrukowanie materlalbw. 

Po przerwie Przewodniaqca Rady Panl Eltbieta tytyhska poinformowala radnego Pana 
Bogustawa Szpytme, t e  nie bedzle doposatenla radnych w sprzgt techniczny. W zwiqzku 
z powytszym ci z Paristwa, ktbrzy chcieliby otrzymywat materiaty w formie papierowej, proszg 
o zgloszenie tego wniosku do Biura Rady. Bedziecie mogli Paristwo otrzymywat je w formie 
papierowej. 
Radny Pan Boguslaw Szpytma: tebysmy to ustaiiii na poczqtku pracy, w jakirn terminie bgdzlemy 
otrzymywaii materiaty? Bo chcemy te materiaty drukowane. W jakim terminie przed sesjq? 
Ptzewodniuqca Rady Panl Eltbleta fytyl iska: We wszystkich terminach, na ktbrych pracujemy. 
W normalnym przypadku na siedem dni pned sesjq. 
Radny Pan Boguslaw Szpytrna: Dzisiaj rozumiern, i e  jest tryb troche inny? 
Przewodniczqca Rady Panl Eltbleta tytyfiska: Dzisiaj jest tryb kontynuowania I sesji Rady 
Miejskiej. 
Radny Pan Bogudaw Szpytrna: Byliscie Pahstwo przygotowani z projektami uchwal, bo one sq. 
DostaliSmy je. 
Elibleta fytyfiska ponownie odczytala proponowane zmiany w porzqdku obrad. 
Radny Pan Bogushw Szpytrna: Czy spraw rbtnych nle przewldujemy na zakonczenle tej sesjl? 
Pnewodniaqca Rady Pan Elibleta iytynska: Wyczerpaiifmy porzqdek. Sprawy rbine byly ju t  
w poprzednim tygodnlu na tej samej sesji. 

Ptzewodniuqca Rady Panl Eltbleta tytyl iska poddala pod gtosowanie wprowadzenle 
zaproponowanych zmian w porzadku obrad 
Glosowanle: za - 17, pneciw - 0, wStnyrnal0 slq - 4. 
Imienny wykaz glosowania radnych stanowi zalqcznlk nr 13 do protokolu. 
Przyjpto zmlany do p o m d k u  obrad. 

10. Wyb6r Sakratana obrad. 

Na sekretarza sesji Przewodniczqca Rady Panl Elibleta fytyhska zaproponowala radnego Pana 
Piotra Bryle. Pan radny wyrazit zgodg. 

lednocze5nie Panl Ptzewodniuqca ~ady'poinformowala uczestnikbw sesji Rady Miejskiej, i i  obrady 
sq transmitowane i utrwalane za pornocq urzqdzeri rejestrujqcych obraz i diwiek. Reaiizujqc 
obowlqzek lnformacyjny zgodnie z artykulem 13 ustgp 1 i ustep 2 og61nego rozporzqdzenia o ochronle 
danych osobowych z dnia 27 kwietnia 2016 r, informuje, i e  Administratorem Pahstwa danych 
osobowych jest Burmistrz Miasta Ktodzka. Pozostale punkty Klauzuli Informacyjnej s* wyWieSZ0ne 
na drzwlach wejsciowych do sali obrad. 

Radny Pan Boguslaw Szpytma zgtosit kandydaturg radnej Panl lolanty Kobak. Radna wyrazila 
zgode. 

Iednoczegnie radny Pan Boguslaw Szpytma zwrocil uwage, te  sesja nie jest transmitowana na 
tywo. Mote jakik problem techniczny? 
Przedstawidel Telewizji KIodzkiej potwierdzil, Fe obrady sq transmitowane na iywo. 

Przewodniaqca Rady Panl Eltbleta tytyhska poddala pod gtosowanie kandydature Pana Piotra 
Bryly na funkcjg sekretarza obrad. 
W zwiqzku z tym, it wynik gtosowania budzit uzasadnione wqtpliwoki, Ptzewodniaqca Rady 
zarzqdzita reasumpcje glosowania w sprawie wyboru sekretarza obrad. 

Glosowanie: za - 16, prrreclw - 3, wstnymalo sie - 2. 
Imienny wykaz gtosowania radnych stanowi atqcmlk nr 14 do protokolu. 
Pan Plotr Bryla zostat powolany na sekretarza obrad. 

11. Podjpcle uchwaly w sprawle powdanla komlsji stalej Rady Mlejsklej w Klodzku, 
druk nr 6. (ZaI. nr 15) 
Przewodnlaqca Rady odaytda trebt projektu uchwaly na druku nr 6. 



Na podstawie art. 21 ust. 1 ustawy z dn~a 8 rnarca 1990 r. o sarnorzqdzie gminnyrn (Dz. U. z 2018 
r. poz. 994) i 6 20 Statutu Grniny Miejskiej Klodzko, stanowiqcego za tqn ik  nr 1 do Uchwaly Nr 
W46912018 Rady Miejskiej w Ktodzku z dnia 30 paidziernika 2018 r. w sprawie Statutu Grniny 
Miejskiej Kbdzko (Dz. Un. Woj. Doln. z 2 listopada 2018 r. poz. 5380) Rada Miejska w Ktodzku 
uchwala, co nastepuje: 
5 1. 1. Powduje sie na okres kadencji 2018 - 2023 komisje statq Rady Miejskiej 
w Ktodzku, kt6ra otrzyrnuje nazwp: Konilsja Budketu, Flnans6w I Polltykl Gospodarczej, zwanq 
dalej Kornisjq. 
2. Komlsja jest organern pomocniczym Rady Miejskiej w Ktodzku. 
5 2. Do zakresu dziatania Kornisji naiety w szczeg6lnoSci: 
1) opiniowanie spraw zwiqzanych z zarzqdzaniem finansami Grniny Miejskiej Ktodzko, 
w szczegblno4ci: zgodnokci plan6w finansowych z zatoieniarni spdeczno - gospodarczymi, celowodci 
I netelnobci plan6w finansowych, realizacji planow finansowych, wtadciwoSci przeprowadzanych 
procedur uchwatodawczych powodufan/ch skutki flnansowe.: 
2) inicjowanie wszelkich dziatarl rnajdcich na celu podnoszenie efektywnoici w zakresie zarzqdzania 
flnansarni Gminy Miejskiej Ktodzko; 
3) zagadmenla dotyczqce tworzenia warunkow rozwoju gospodarczegd Grn~ny Miejskiej Ktodzko oraz 
pobudzania I wspieranla ~rzedsiebioruoBc~: 
4) oplniowanie spraw zwiqzanyih z gospodarowaniern zasobarni Miasta Ktodzka; 
5) inicjowanie projekt6w uchwat. 
5 3. Na atonk6w Komisji powduje sip nastepujqcych radnych: 

1) Aneta kosiewia 
2) lolanta Kobak 
3) Bogustaw Szpytrna 
4) Zbigniew Nowak 
5) Eltbieta tytyrlska 
6) Adam Kowalski 
7) Darnian giak 
8) lwona Sobczyk 

5 4. Wykonanie uchwaty powierza sip Przewodniaacej Rady Miejsklej w Ktodzku. 
5 5. Uchwata wchodzi w tycie z dniem p,odjecia. 

Uzasadnlenle 
Zgodnie z trelciq art. 21  ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorzqdzie grninnyrn, 
rada gminy r e  swojego grona rnoze powotywat state i doraine kornisje do okreilonych zadarl, 
ustaiajqc przedmiot dziatania oraz sktad osobowy. 
R6wniet Statut Grnlny Miejskiej w Ktodzku stanowi, it Rada w drodze uchwaty powduje state 
I doraine kornisje oraz okredla przedrniotowy zakres jej dziatania. W zwiqzku z potrzebq powdania 
przedrniotowej komisji niezbgdne staje sig podjpcie niniejszej uchwaty. 

Uwag i zapytari do projektu nie stwierdzono 

Przewodniuaca Rady Pan1 Eltblata kytyfiska poddata pod gtosowanle podjecie uchwaty w sprawie 
powotania komisji statej Rady Miejskiej w Ktodzku, druk nr 6. 
Glosowanie: za - 21, przeciw - 0, wstnyrnalo sie - 0 . 
Irnienny wykaz gtosowania radnych stanowi zalqanik nr 16 do protokotu. 
Uchwala zostala podjpta I otrzymala nr 1/4/2018. (ZeI. nr 17) 

12. Podjpcle uchwaly w sprawle powobnla komlsj l  stalej Rady Mlejsklej w Klodzku, 
druk nr 7. (Zal. nr 18) 
Przewodniaqca Rady odczytata tredt projektu uchwaty na druku nr 7. 
Na podstawie art. 21  ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorzqdzie gminnyrn (Dz. U. z 2018 
r. poz. 994.) i (j 20 Statutu Gminy Mlejskiej Ktodzko, stanowiqcego zatqcznik nr i d o  Uchwaty Nr 
LX/469/2018 Rady Miejskiej w Ktodzku z dnia 30 paidziernika 2018 r. w sprawie Statutu Gminy 
Miejskiej Ktodzko (Dz. Urz. Woj. Doln. z 2 listopada 2018 r. poz. 5380) Rada Miejska w Ktodzku 
ucthaii,  co nastppuje: 
5 1. 1. Powotuje siq na okres kadencji 2018 - 2023 komisje statq Rady w Ktodzku, kt6ra 
otrzvmute nazwe: Komlda  Gos~odark i  Komunalnd. 1 h d u  . . -. 
~rrartrrennego,'zwanq d a h  ~ornisjq. 
2. Komisja jest organem pornocniaym Rady Mlejskiej w Ktodzku. 
5 2. Do zakresu dzlatania Kornisji naietq w szczegblnoSci sprawy dotyaqce: 

1) realizacJi gospodarki wodno - Sciekowej; 
2) utrzymania czysto8ci I realizacji gospodarki odpadarni; 
3) gospodamwanla rnleniern kornunalnym; 



4) polityki energetyanej Gminy Miejskiej Ktodzko; 
5) transportu indywidualnego i zbiorowego; 
6) dr6g, ulic i most6w, reaiizacji polityki transportowej; 
7) ochrony irodowiska Gminy Miejskiei Ktodzko: 
8) monltorowanie komunalnych -sp6iek gminhych prowadzqcych dziatainoit w zakresie 

kompetencli Komisii: 
9) opiniowanii projeki6w miejscowych pian6w zagospodarowania przestrzennego, protest6w i 

zarzut6w do projekt6w miejscowych pian6w zagospodarowania przestrzennego; 
10)wieloptaszuyznowej wsp6tpracy z intytucjami w zakresle: ksztattowania polityki 

przestrzennej i w ize~nku  funkcjonalno - kompozycyjnego Gminy Miejskiej Ktodzko, planu 
rozwoju przestrzennego i rewitaiizacji Gminy Miejskiej Ktodzko; 

11) sporzqdzania plan6w mzwoju spoteano - gospodarczego i strategii Gminy Miejskiej Ktodzko; 
12) wspspraca ze stowatzyszeniami i organizacjami branlowymi; 
13) opiniowania wykaz6w nieruchomoici gruntowych i iokali przeznaczonych do obrotu cywilno 

- prawnego; 
14) inicjowanie projekt6w uchwat. 

5 3. Na cdonk6w Komisji powotuje sie nastepujqcych radnych: 
1) Mieczyslaw Krombach 
2) lacek Kubicki 
3) Zbigniew Nowak 
4) Stanistaw Bartuak 
5) Pawet Najda 
6) Zdzistaw Duda 
7) Zdzistawa G6rska 
8) Zbigniew Kucharek 

5 4.Wykonanie uchwaty powierza sie Przewodniuqcej Rady Miejskiej w Ktodzku. 
5 5. Uchwata wchodzi w tycie z dniem podjecia. 

Uzasadnlenie 
Zgodnie z treiciq art. 21 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorzqdzie gminnym, 
rada gminy ze swojego grona mote powotywat state i doraine komisje do okreiionych zadah, 
ustalajqc przedmiot dziatania oraz sktad osobowy. 
R6wniet Statut Gminy Miejskiej w Klodzku stanowi, i t  Rada w drodze uchwaty powotuje state i 
doratne komisje oraz okreila przedmiotowy zakres jej dzialania. W zwiqzku z potrzebq powotania 
ptzedmiotowej komisji niezbedne staje sig podjecie niniejszej uchwaty. 

Uwag i zapytah do projektu nie stwlerdzono 

P~ewodniCZq~a Rady Pani Eltbieta tytynska poddata pod gtosowanie podjecie uchwaty w sprawie 
powotania komisji stalej Rady Miejskiej w Ktodzku, druk nr 7. 
Glosowanie: .?a - 21, pneclw - 0, wstnyrnalo sic - 0. 
Imienny wykaz gtosowania radnych stanowi zalqcznlk nr 19 do protokotu. 
Uchwata zostata podjpta I otrzyrnata nr 1/5/2018. (Zat. nr 20) 

13. Podjqcie uchwaty w sprawle powdania kornisji sta4ej Rady Mlejskid w Klodzku, 
druk nr 8. (Zal. nr 21)  
Przewodniczqca Rady odaytata t re i t  projektu uchwaty na druku nr 8. 
Na podstawie art. 21 ust. 1 ustawy z dn,ia 8 marca 1990 r. o samorzqdzie gminnym (Dz. U. z 2018 
r. poz. 994.) i 5 20 Statutu Gminy Miejskiej Ktodzko, stanowiqcego zalqcznik nr 1 do Uchwaly Nr 
LX/469/2018 Rady Miejskiej w Ktodzku z dnia 30 paidziernlka 2018 r. w sprawie Statutu Grniny 
Miejskiej Klodzko (Dz. UIZ. Woj. Doin. z 2 listopada 2018 r. poz. 5380) Rada Miejska w Ktodzku 
uchwaia, co nastgpuje: 

5 1. 1. Powotuje sie na okres kadencji 2018 - 2023 komisje statq Rady Miejskiej 
w Ktodzku, ktbra otnymuje nazwe: Komisja Zdrowia, Pomocy Spdeanej,  Sportu 
i Turystyki, zwanq dale) Komisjq. 
2. Komisja jest organem pomocniuym Rady Miejskiej w Klodzku. 
5 2. Do zakresu dziatania Komisji naletq w szczeg6lnoki sprawy: 

1) ksztattowania polityki prorodzinnej, wspierania rodzin zwtaszcza w ich funkcjach 
wychowawaych, opiekuhczych i zdrowotnych; 

2) profllaktyka zdmwotna, promocja zdrowia i przeciwdziatanie uzaletnieniorn 
oraz funkcjonowanie plac6wek opieki zdrowia; 

3) pomocy spotecznej, zapewniania reaiizacji bwiadczeh socjalnych; 
4) bezrobocia; 



5) wsp6tpracy z organizaciami Dozarzadowvrni: 
6) kultury fizycznef, sposu I iekreacji, obiek6w sportowych I rekreacyjnych, prornowanie 

aktywnego i zdrowego trybu lycia; 
7) sprawy wsp6tpracy ze spoteanosciami iokainymi I regionainymi innych palistw; 
8) prornocji Mlasta, w szuegdinoici poprzez wspieranie turystyki oraz organizacje imprez o 

charakterze krajowym i miedzynarodowym; 
9) inicjowanle projekt6w uchwat. 

5 3. Na cztonk6w Komisji powotuje sic nastqpujqcych radnych: 
1) Anna Karolaak 
2) Iwona Sobuyk 
3) Zbigniew Kucharek 
4) Armin larosz 
5) Adam Kwas 

5 4.Wykonanie uchwaty powierza sip Przewodniczqcej Rady Miejskiej w Ktodzku. 
5 5. Uchwata wchodzi w tycie z dniem podjecia. 

Uzasadnlenls 
Zgodnie z treiciq art. 2 1  ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r, o samorzqdzie gminnym, 
rada gminy ze swojego gmna mote powotywat state i doraine komisje do okreilonych zadali, 
ustalajqc przedmiot dziatania oraz sktad osobowy. 
R6wniet Statut Gminy Miejskiej w Ktodzku stanowi, i l  Rada w dmdze uchwaty powduje state 
i doraine kornisje oraz okregla przedmiotowy zakres je j  dziatania. W zw iqku  z potrzebq powotania 
prredrniotowej komisjl niezbpdne staje sic podjecie niniejszej uchwaty. 

Uwag i zapytah do projektu nie stwierdzono 

Przewodniczqca Rady Pan1 El tb leta t y t y h s k a  poddata pod gtosowanie podjqcle uchwaty w sprawie 
powdania kornisji statej Rady Miejskiej w Ktodzku, druk nr 8. 
Glosowanie: za - 21, pneclw - 0, wstrzymalo sie - 0 . 
Irnienny wykaz gtosowania radnych stanowi zalqcznlk nr 22 do protokotu. 
U c h w a b  zostala pod jq ta  I otrsymata nr 1/6/2018. (Zal. nr 23) 

14. Podjpcie uchwaly  w sprawla  p o w d a n i a  komisjl state j  Rady Miejskie j  w Klodzku, 
dmk nr 9. (281. nr 24) 
Przewodniuqca Rady odczytata tresk projektu uchwaty na druku nr 9. 
Na podstawie art. 2 1  ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorzqdzie grninnym (Dz. U. z 2018 
r, poz. 994.) i 20 Statutu Grniny Miejskiej Ktodzko, stanowiqcego zatqcznik nr 1 do Uchwaty Nr 
U(l46912018 Rady Miejskiej w Ktodzku z dnia 30 paidziernika 2018 r. w sprawie Statutu Gminy 
Mlejskiej Ktodzko (Dz. Urz. Woj. Doln. z 2 listopada 2018 r. poz. 5380) Rada Miejska w Ktodzku 
uchwala, co nastepuje: 
5 1. 1. Powotuje sie na okres kadencji 2018 - 2023 komlsjp statq Rady Miejskiej 
w Ktodzku, kt6ra otrzymuje nazwe: Komlsja Edukacj l  I Kultury, zwanq dalej Kornisjq. 
2. Komisja jest organem pomocniczym Rady Miejskiej w Ktodzku. 
5 2. Do zakresu dziatania Komisji naletq w szczeg61noici sprawy: 
1) polltyki okwiatowej, ksztalcenia, opiekl I wychowania; 
21 zwiazane z edukacia oraz rozwoiem azieci I mlodzieiv. w tvm w szaea6lnoic1 zaaos~odarowania 
u a s u  ' woinego, pk&ciwdziatank zjawiskom patolbgicznyrn, wsi6tpracy z -  organizacjarni 
i instytucjaml zajmujqcymi sig edukacjq i mtodziei*; 
3) instytucji kultury flnansowanych z budtetu Grnlny Miejskiej Ktodzko; 
4) dzledzictwa kulturowego i historycznego, w tyrn ochrona zabytkbw; 
5) wsDierania s ~ o t e u n e i  aktvwnoici kuituralnei w tvm edukacii kuituralnei dzlecl I mlodzletv: 
6j wsp6tpracy ze krodoviskami kultury, naukl i Broddwiskiern akademi<kirn;prornocja kultury i nauki; 
7) wsp6tpraca z sektorem organlzacji pozarzqdowych; 
8) ini jowanie projekt6w uchwat. 
5 3. Na cztonkow Komlsji powduje sig nastgpujqcych radnych: 

1) Aneta kosiewicz 
2) Mieuystaw Krornbach 
3) Krzysztof Mqka 
4) Adam Kowalski 
5) Teresa Ludwin 
6) Anna Karolaak 
7) Damian h a k  
8) Arrnin Iarosz 
9) Adam Kwas 



g 4.Wykonanie uchwaty powierza siq Przewodniuqcej Rady Miejskiej w Ktodzku. 
5 5. Uchwata wchodzl w iycie z dniem podjecia. 

Uzasadnienie 
Zgodnle z treiciq art. 21 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorzqdzie gminnym, 
rada grniny ze swojego grona rnoze powoiywat state i doraine komisje do okreilonych zadan, 
ustalajqc plzedmiot dziatania oraz sktad osobowy. 
R6wniet Statut Gminy Miejskiej w Ktodzku stanowi, It Rada w drodze uchwatv ~owolu le  state 
i doraine komisje oraz okresla przedmlotowy zakres jej dziatania. W zwiqzku z p o k e b q  powotania 
przedmiotowej komisji niezb~dne staje sie podjqcle niniejszej uchwaty. 

Uwag i zapvtari do projektu nie stwierdzono. 

Przewodniuqca Rady Pani Elibieta tytyirska poddata pod gtosowanle podjecie uchwaty w sprawie 
powolania komisji statej Rady Miejskiej w Ktodzku, druk nr 9. 
Glosowanle: za - 21, pneclw - 0, wstnymalo sie - 0 .  
Imienny wykaz gtosowania radnych stanowi zatqunk nr 25 do protokotu. 
Uchwafa zostala podjpta I otrzymala nr 1/7/2018. (Zal. nr 26) 

15. Podjpcie uchwaty w sprawie powdania komisji stalej Rady Miejskiej w Klodzku, 
druk nr 10. (Zat. nr 27) 
Pnewodniaqca Rady oduytata trek6 projektu uchwaiy na druku nr 10. 
Na podstawie art. 2 1  ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorzqdzie gmlnnyrn (Dz. U. z 2018 
r. poz. 994.) i 5 20 Statutu Gminy Miejskiej Ktodzko, stanowiqcego zalqcznik nr 1 do  Uchwaty Nr 
LX/469/2018 Rady Miejskiej w Ktodzku z dnia 30 patdziernika 2018 r. w sprawle Statutu Gminy 
Miejskiej Klodzko (Dz. Urz. Woj. Doin. z 2 listopada 2018 r. poz. 5380) Rada Mlejska w Kbdzku 
uchwala, co nastepuje: 
5 1. 1. Powotuje siq na okres kadencji 2018 - 2023 komlsje statq Rady Miejsklej 
w Ktodzku, kt6ra otrzymuje nazwe: Komisja Spraw Obywatelrkich i Porzqdku Pubiicznego, 
zwana dalej Komisjq. 
2. Komisja jest organem pornocniuym Rady Miejskiej w Ktodzku. 
g 2. Do zakresu dzlatania Kornisji naietq w szczeg61noici sprawy: 
1) porzqdku publicznego i bezpieczeristwa mieszkancow i ich mienia; 
2) ochrony przeciwpotarowej i przeciwpowodziowej; 
3) dotyuqce podejmowania inicjatyw wchodzqcych w zakres dziatania Straiy Miejskiej; 
4) wsmpracy z Komendq Powiatowq Paristwowej Strazy Pozamej oraz Komendq Powiatowq 

Poiicji w Klodzku pod kqtern wypracowania wsp6lnych wnioskow ceiem zmniejszenia 
zaaroieh, skam i wnioskow mieszkanc6w; 

5) inipirowania diiatan w ceiu ograniaenia zjawisk patoiogicznych; 
6 )  wspbtpraca z organizacjarni samorzqdowymi, spotecznymi oraz mieszkancarni Gminy Miejskiej 

Ktodzko; 
7) wspieranie l upowszechniania idei samorzqdowej oraz wdratanla prograrn6w pobudzania 

aktvwnoeci obvwatelskiei. 
8) inicjowanie projekt6w uchwat. 
g 3. Na utonk6w Komisji powoluje sie nastepujqcych radnych: 

1) Piotr Bryla 
2) lacek Kubicki 
3) Zbigniew Nowak 
4) Pawd Najda 
5) Zdzistaw Duda 
6) Zdzistawa Gbrska 
7) Krzysztof Mqka 

g 4.Wykonanie uchwaty powielza si? Plzewodniczqcej Rady Miejskiej w Ktodzku. 
§ 5. Uchwata wchodzl w tycie z dniem podjecia. 

Uzasadnienie 
Zgodnie z treiciq art. 21 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorzqdzie gminnym, 
rada grniny ze swojego grona rnoze powoiywat state i doraine komlsje do okreglonych zadan, 
ustalajqc przedrniot dziatania oraz sktad osobowy. 
R6wniet Statut Gminy Miejskiej w Klodzku stanowi, ii Rada w drodze uchwaty powoiuje st* 
i doraine kornisje oraz okre6la przedrniotowy zakres je j  dziatania. W zwiqzku z potrzebq powotania 
przedrniotowej komisji nlezbedne staje sie podjecie niniejszej uchwaiy. 

Uwag i zapytari do projektu nie stwierdzono 



Przewodniuqca Rady Pani Elibieta LytylCska poddata pod glosowanie podjecie uchwaty w sprawle 
powotania komisji statej Rady Miejskiej w Ktodzku, druk nr 10. 
Glosowanle: za - 21, przeciw - 0, wstrzymalo sie - 0 . 
Imienny wykaz gtosowania radnych stanowi zalpwnlk nr 28 do protokotu. 
Uchwata zostala podjqta I otrzymala nr  1/8/2018. (2.1. nr 29) 

16. Podjqcie uchwaly w sprawie powolanla komisji statej Rady Miejsklej w Klodzku, dmk 
nr 11. (Zal. nr 30) 
Przewodniczqca Rady oduytata t re i t  projektu uchwaty na d ~ k u  nr 11. 
Na podstawie art. 21 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorzqdzie gminnym (Dz. U. z 2018 
r. poz. 994.) i 5 20 Statutu Gminy Miejskiej Ktodzko, stanowiqcego zatqunik nr 1 do Uchwaty 
Nr W469/2018 Rady Mlejskiej w Ktodzku z dnia 30 paidziernlka 2018 w sprawie Statutu Gmlny 
Miejskiej Ktodzko (Dz. Urz. Woj. Doin. z 2 listopada 2018 r. poz. 5380) Rada Miejska w Ktodzku 
uchwala, co nastepuje: 
5 1. 1.Powotuje sie komisje statq Rady Miejskiej w Ktodzku, kt6ra otrzyrnuje nazwe: Komisja do 
Spraw Lokalowych, zwanq dalej Komisjq. 
2. Komisja jest organem pomocniczym Rady Miejskiej w Ktodzku. 
5 2. Do zakresu dziatanla Komisji naletq w szczegblnoici sprawy: 

1) kontroil spoleunej polegajqcej na rozpatrywaniu wnoszonych uwag i zastrzeter! dotyczqcych 
roanych projekt6w list przydziatu mieszkah komunalnych oraz rozpatrywanlu wnioskbw o 
przydziat lokali mieszkalnych, iokali socjainych, zamian z unedu oraz lokali do remontu we 
wtasnym zakresle; 

2) inicjowanie projekt6w uchwat. 
5 3. Na cztonk6w Komlsji powotuje sie nastepujqcych radnych: 

1) Anna Karolczak 
2) Damian 6lak 
3) Zdzistawa G6rska 
4) Zdzistaw Duda 
5) Zblgnlew Kucharek 
6) Jolanta Kobak 

5 4.Wykonanie uchwaty powierza sie Przewodniczqcej Rady Miejskiej w Ktodzku. 
5 5. Uchwala wchodzi w tycie z dniem podjqcla. 

Uzasadnienle 
Zgodnie z treiciq art. 21 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorzqdzie gminnym, 
rada gminy ze swojego grona moie powotywat state i doraine kornisje do okreilonych zadah, 
ustalajqc przedmiot dziatanla oraz sktad osobowy. 
R6wniet Statut Gminy Miejskiej w Ktodzku stanowi, it Rada w drodze uchwaty powoluje state 
i doraine komlsje oraz okregla przedmiotowy zakres jej dziatania. W zwlqzku z potrzebq powdania 
przedmiotowej komisji niezbedne staje sip podjecie ninlejszej uchwaty. 

Uwag i zapytar! do projektu nie shvierdzono 

Przewodniuqca Rady Pani Eltbleta 2ytylCska poddata pod gtosowanie podjecie uchwaty w sprawie 
powotania komlsji statej Rady Miejskiej w Ktodzku, druk nr 11. 
Glosowanie: za - 21, pneclw - 0, wstnymalo sie - 0 . 
Imienny wykaz gtosowania radnych stanowi zalqcznik nr 31 do protokotu. 
Uchwala zostala podjpta I otrzymala nr  1/9/2018. (Zal. nr 32) 

17. Podjpcle uchwaly w sprawie powolania skladu osobowego Komisji Rewiq jne j  Rady 
Miejsklej w Ktodzku, druk nr 12. (Zal. nr 33) 
Przewodniczqca Rady odczytata t re i t  projektu uchwaty na druku nr 12. 
Na podstawie art. 18a ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorzqdzie gminnym (t.j. Dz. U. 
z 2018 r. poz. 994 z p6fn. zm.) oraz 5 38 ust. 1 Statutu Gminy Miejskiej Klodzko, stanowiqcego 
zatqunik nr 1 do Uchwaty Nr U(/469/2018 Rady Miejskiej w Ktodzku z dnia 30 paidziernika 2018 r. 
w sprawie Statutu Gminy Mlejsklej Ktodzko (Dz. Urz. Woj. Doln, z 2 listopada 2018 r. poz. 5380) 
Rada Mlejska w Ktodzku uchwaia, co nastepuje: 
5 1. Na cztonk6w Komisji Rewizyjnej powotuje sie nastepujqcych radnych: 

1) Aneta toslewiu 
2) Mieuystaw Krombach 
3) Piotr Bryta 
4) Stanistaw Bartuak 
5) Zbigniew Kucharek 



§ 2. Wykonanle uchwaty powlerza SIC Przewodniuqcej Rady Miejsklej w Ktodzku. 
5 3. Uchwata wchodzi w tycle z dniem podjecia. 

Uzasadnlenle 
Zgodnie z trefciq art. 18a ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorzqdzie gminnym, 
w sktad Komisji Rewlzyjnej wchodzq radni, w tym przedstawiciele wszystklch klub6w 
z wyjqtkiem radnych petnlqcych funkcje przewodniczqcego lub wicep~ewodniczqcego rady. 
R6wnieZ Statut Gminy Miejsklej w Ktodzku stanowi, it Komisja Rewlzyjna sktada slq maksymalnie 
z 7 os6b wybieranych uchwatq Rady, podejmowanq zwyktq wiekszofciq gtos6w w gtosowaniu 
jawnym, w obecnofci co najmniej potowy ustawowego sktadu Rady. 
W zwi3zku z powytszym podjecie niniejszej uchwaty jest uzasadnlone. 

Uwag i zapytari do pmjektu nie stwierdzono. 

Przewodniuqca Rady Panl Eltbleta kytyhska poddata pod gtosowanle podjecie uchwaty w sprawie 
powotania sktadu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ktodzku, druk nr 12. 
Glosowanie: za - 21, pneciw - 0, wstnymalo sie - 0 . 
Imienny wykaz gtosowania radnych stanowl zalaanlk nr 34 do protokotu. 
Uchwala zostala p ~ d j ~ t a  I otnymala nr  I/ lO/ZOlS. (Za1. nr 35) 

18. P o d j ~ c l e  uchwab w sprawle wyboru Przewodnlcz~cego Komlsjl Rewlzylnej Rady 
Mlejsklej w Klodzku, druk nr 13. (Zal. nr 36) 
Przewodnluqca Rady oduytata treed projektu uchwaty na druku nr 13. 

Przewodniczqca Rady Panl Elibleta kytyhska poprosita o zgtaszanle kandydatur na stanowisko 
Przewodniuqcego Komlsjl Rewizyjnej. 
Radny Pan Damlan 6lak zgtosit kandydature radnego Pana Mleczydawa Krombacha. Radny 
wyrazlt zgode na kandydowanle. 

W zwiqzku z tym, it wlecej kandydatur nie zgtoszono. Przewodnlczqca Rady Panl Elibleta kytyhska 
poddata pod gtosowanie przyjecie kandydatury radnego Pana Mleczystawa Krombacha na 
Przewodniczqcego Komisjl Rewizyjnej. 
G ~ o s o w J ~ ~ ~ :  za - 21, pneclw - 0, wstnymalo sie - 0 . 
Imienny wykaz gtosowania radnych stanowl zalgcznlk nr 37 do protokotu. 
Przyjeto kandydature Pana M i ~ z y d a w a  Krombacha na Przewodnluqcego Komisjl Rewizyjnej. 

Przewodnluqca Rady Panl Eltbleta kytyhska odczytala treft  projektu uchwaty w sprawie wyboru 
Przewodnlaqcego Komlsji Rewlzyjnej Rady Miejskiej w Ktodzku. 

Na podstawle art. 18a ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorzqdzie gminnym (t.j. Dz. U, z 
2018 r. poz. 994 z p6tn. zm.) oraz 5 39 ust. I Statutu Gminy Miejskiej Klodzko, stanowlacego 
zatqunik nr 1 do Uchwaty Nr lX/469/2018 Rady Miejskiej w Klodzku z dnia 30 patdziernlka 2018 r. 
w sprawle Statutu Gminy Miejsklej Ktodzko (Dz. Urz. Woj. Doln. z 2 listopada 2018 r. poz. 5380) 
Rada Miejska w Ktodzku uchwala, co nastepuje: 
5 1. Na przewodniczqcego Komlsjl Rewizyjnej wybiera sic radnego: Pana Mlacsydawa Krombacha 
5 2. Wykonanle uchwaty powlerza sle Przewodniczqcej Rady Miejskiej w Ktodzku. 
5 3. Uchwata wchodzi w tycie z dniem podjecia. 

Uzasadnlenle 
Zgodnie z trefciq art. 18a ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorzqdzie gminnym, 
w sktad Komisji Rewizyjnej wchodzq radni, w tym przedstawlciele wszystklch kiub6w 
z wyjqtkiem radnych petniqcych funkcje przewodnlczqcego lub wlceprzewodnicz~cego rady. 
R6wnlet Statut Gminy Miejsklej w Ktodzku stanowi, I t  Przewodniczqcego Komisji Rewizyjnej wybiera 
Rada spofr6d Radnych wchodzqcych w sktad komisji, zwyklq wlekszoCciq gtosbw, w obecnofci co 
najmnlej potowy ustawowego sktadu Rady. 
W zwiqzku z powytszym podjecie niniejszej uchwaty jest uzasadnlone:, 

Uwag i zapytah do projektu nle stwierdzono. 

Przewodniuqca Rady Panl Eltbleta k ty tyska poddata pod gtosowanle podjecie uchwaty w sprawle 
wyboru Przewodnlaqcego Komisjl Rewizyjnej Rady Miejsklej w Ktodzku, druk nr 13. 
Glosowanie: za - 21, pneciw - 0, wstnymalo sie - 0. 
Imienny wykaz gtosowanla radnych stanowi zalqanik nr 38 do protokotu. 



Uchwala zostala podjpta I otrzymala nr 1/11/2018. (Zsl. nr 39) 

19. Podjqcle uchwaly w sprawie powdania skladu osobowego Komisji Skarg, Wniosk6w I 
Petycji Rady Miejskiej w Klodzku, druk nr 14. (Zal. nr 40) 
Przewodniuqca Rady oduy tda  trek6 projektu uchwaty na druku nr 14. 
Na podstawie art. 18b ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorzqdzie gminnym (t.j. Dz. U. z 
2018 r. poz. 994 z p6tn. Zm.) oraz 5 48 ust. 1 Statutu Gminy Miejskiej Ktodzko, stanowiqcego 
zatqcznik nr 1 do Uchwaty Nr U(/469/2018 Rady Miejskiej w Ktodzku z dnia 30 paidziernika 2018 r. 
w sprawie Statutu Gminy Miejskiej Ktodzko (Dz. Urz. Woj. Doln. z 2 listopada 2018 r. poz. 5380) 
Rada Miejska w Ktodzku uchwaia, co nastepuje: 
5 1. Na cztonkow Komisji Skarg, Wnioskow i Petycji powotuje sie nastepujqcych radnych: 

1) Teresa Ludwin 
2) Krzysztof Mqka 
3) Iwona Sobuyk 
4) Pawet Najda 
5) Adam Kwas 

5 2. Wykonanle uchwaly powierza sic Przewodniczqcej Rady Miejskiej w Ktodzku. 
5 3. Uchwata wchodzi w tycie z dniem podjecia. 

Uzasadnienie 
Zgodnie z tre6ciq art. 18b ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorzqdzie gminnym, w sktad 
Komisji Skarg, Wniosk6w i Petycji wchodzq radni, w tym przedstawicieie wszystkich kiub6w 
z wyjqtkiem radnych petniqcych funkcje przewodniczqcego lub wiceptzewodniczqcego rady. 
R6wniet Statut Gminy Miejskiej w Ktodzku stanowi, it Komisja Skarg, Wniosk6w 
i Petycji sktada siq maksymalnie z 7 os6b wybieranych uchwatq Rady, podejmowanq zwyktq 
wi~kszo$ciq gtos6w w gtosowaniu jawnym, w obecnokci co najmniej pdpwy ustawowego sktadu Rady. 
W zwi~zku z powytszym podjecie niniejszej uchwaty jest uzasadnione. 

Uwag i zapytari do pmjektu nie stwierdzono. 

Przewodniuqca Rady Pan1 Eltbieta tytyriska poddata pod gtosowanie podjecie uchwaty w sprawie 
powotania sktadu osobowego Komisji Skarg, Wniosk6w i Petycji Rady Miejskiej w Ktodzku, 
dmk nr  14. 
Glosowanie: za - 21, przeciw - 0, wstnymalo sie - 0. 
Imienny wykaz gtosowania radnych stanowi zalqcmlk nr 41 do protokotu. 
Uchwala zostala podjpta I otrzymah nr 1/12/2018. (Zal. nr 42) 

20. Podjpcle uchwaly w sprawie wyboru Przewodniuqcego Komisji Skarg, Wniosk6w 
I Petycji Rady Miejskiej w Klodzku, druk nr 15. (Zabnr43) 
Przewodniuqca Rady odczytata trekt projektu uchwaty na dmku nr  15 i poprosita o zgtaszanie 
kandydatur na stanowisko Przewodnicz$cego Komisji Skarg, Wniosk6w i Petycji. 

Radny Pan Damian glak zgtosit kandydaturq radnej Pani T e m y  Ludwin. Radna wyrazita zgode 
na kandydowanle. 
Radny Pan Stanislaw Bartuak zgtosit kandydature radnego Pana Krzysztofa Mqki. Radny 
wyrazit zgode na kandydowanie. 

Przewodniuqca Rady Pani Eltbieta Lytyhska poddata pod gtosowanie zgtoszonq kandydaturg Pani 
Teresy Ludwin na Przewodniczqcq Komisji Skarg, Wniosk6w i Petycji. 
Glosowanle: za - 17, przeciw - 4, wstrzymalo sic - 0. 
Imienny wykaz gtosowania radnych stanowi zatqcznlk nr 44 do protokotu. 
Wiekszoiciq gtos6w przyjeto kandydaturg Pani Teresy Ludwin na Ptzewodniczqcq Komisji Skarg, 
Wniosk6w i Petycji. 

Przewodniuqca Rady oduytata trek6 projektu uchwaty na druku nr 15. 
Na podstawie art. 18b ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r, o samorzqdzie gminnym (t.j. Dz. U. z 
2018 r. poz. 994 z p6tn. zm.) oraz 5 49 ust. 1 Statutu Gminy Miejsklej Ktodzko, stanowiqcego 
zalqcznik nr 1 do Uchwaty Nr U(/469/2018 Rady Miejskiej w Ktodzku z dnia 30 paidziemika 2018 r. 
w sprawie Statutu Gminy Mlejskiej Ktodzko (Dz. Urz. Woj. Doln. z 2 listopada 2018 r. poz. 5380) 
Rada Miejska w Ktodzku uchwala, co nastgpuje: 
5 1. Na przewodniczqcego Komisji Skarg, Wnioskow i Petycji wybiera sic radnq: 

Panlq Temsp Ludwin 
5 2. Wykonanie uchwaty powlerza sig Przewodniczqcej Rady Miejskiej w Ktodzku. 
5 3. Uchwata wchodzi w tycie z dniem podjecia. 



Uzasadnlenie 
Zgodnie z treiciq art. 18b ust. 2 ustawy z dnia 8 rnarca 1990 r. o samorzqdzie gminnym, w sktad 
komisji skarg, wniosk6w i petycji wchodzq radni, w tym przedstawicieie wszystkich klub6w 
z wyjqtkiem radnych petniqcych funkcje przewodniczqcego lub wiceprzewodniczqcego rady. 
Rowniei Statut Gminy Miejskiej w Ktodzku stanowi, i i  Przewodniczqcego Komisji Skarg, Wnioskow 
i Petycji wybiera Rada spo8r6d Radnych wchodzqcych w sktad komisji, zwyktq wigkszoicia gtosbw, 
w obecnosci co najrnniej potowy ustawowego sktadu Rady. 
W zwiqzku z powytszym podjecie niniejszej uchwaly jest uzasadnione. 

Przewodniczqca Rady Pani Elibista iytyriska poddata pod gtosowanie podjecie uchwaty w sprawie 
wyboru Przewodnlczqcego Komisji Skarg, Wnioskbw i Petycji Rady Miejskiej w Ktodzku, druk nr 15. 
Glosowanie: za - 21, przeciw - 0, wstrzymalo sic - 0. 
Irnienny wykaz gtosowania radnych stanowi zalqcznik nr 45 do protokotu. 
Uchwala zostata podjgta I otnymala nr 1/13/2018. (Zal. nr 46) 

Glos zabrat Radny Pan Bogus#aw Szpytma, kt6ry poprosit o odnotowanie w protokole, i e  Radni nie 
dostaii na u a s  rnateriat6w na te sesje tj. uchwat. Zgodnie ze Statutem materiaty powlnny byf 
przekazane na siedern dni przed sesjq. Z uwagi na fakt, i e  siedem dnl nie mingto od ostatniej sesji, 
to w trybie wyjqtkowyrn powinny by15 dostarczone materiaty co najmniej na dwa dni przed sesjq. 
Poprosil o pilnowanie terminow, poniewaz dla radnych jest to praca i powinniimy traktowat sie 
powalnie i zgodnie z procedurami. Zwrbcit rowniei uwage, i e  zgodnie z 5 64 pkt 5 podpunkt 4 i 5 
Statutu w porzqdku obrad powinny sie znaleit: interpelacje i zapytania radnych oraz wnioski 
i oswiadczenia radnych. Poinforrnowat, i i  takie punkty nie znalazty sie w porzqdku obrad. 

Przewodniczqca Rady Panl Elibieta tytyirska poinformowala, i e  porzqdek obrad zostat utoiony 
przez Komisarza Wyborczego. Paristwo radnl mieli ten porzqdek obrad. Zostat on rozszerzony 
o niezbgdne kwestie dotyuqce Kornisji. 
Przewodniczqca Rady poprosita radnych, bedqcych w poszczeg6lnych kornisjach, aby po zakoliczeniu 
sesji pozostat na sali, celem ukonstytuowanla sie komisji, za wyjatkiern Komisji Rewizyjnej i Komisjl 
Skarg, Wnioskow i Petycji, kt6re ukonstytuowaty sig po podjeclu uchwaly. 

21. Zakohczenie obrad I sesji Rady Miejskiej w Klodzku. 
Po wyczerpanlu wszystkich punktow porzqdku obrad Przewodniczqca Rady Panl Elfbleta 

iytyriska zamkngta obrady m6wiqc: ,,Zamykam obrady I sesji Rady Miejskiej w Klodzku". 

Zakorlczenie sesjl I czegcl nastqpito w dniu 22 llstopada 2018 r. o godz. 13:25 
I1 nedci nastqpito w dnlu 27 listopada 2018 r. o godz. ll:20 

Protok6t sponqdzita: 
Aneta Bedkpwska Przewodniugsa Rady Miejskiej w Klodzku 


